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Atatürk Havalimanı
davasında bilirkişi

Milyarlar Bağcılar’a yatırıldı; 
Bağcılar’da yapımı tamamlanan ve toplumun her kesimine hitap eden 97 tesisin 
açılışı Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın da katıldığı bir törenle yapıldı. 97 tesis 

hizmete 
hazır

SAYFA 5’TE

Akmugan: İkinci yüzyıl 
bizim yüzyılımız olacak

YMM ve Bağımsız 
Denetçi Abdulhadi 
Akmugan, CHP İstan-
bul 3. Bölge Milletve-
kili Aday Adaylığını 
açıkladı. 14 Mayıs 

2023’te yapılacak 
Cumhurbaşkanlığı ve 
milletvekilliği genel 
seçimleri için adaylık 
süreci devam ediyor.

n 2’DE

Av. Bayat: 
Reis ve 

adamlarının 
hukukuna 

itirazımız var
SAYFA 2’DA

İBB’nin, Atatürk Havalimanıyla 
ilgili alınan idari kararların 

hukuka, mevzuata ve kamu 
yararına aykırı olduğu gerek-
çesiyle açtığı davada sunulan 

bilirkişi raporu İBB’yi haklı buldu. 

İBB’yi 
haklı 
buldu

SAYFA 3’TE

n İstanbul’un nüfus 
kaynaklı sorunlarından biri 
de mezar yeri bulamamak. 
1950’li yılların ardından İstan-
bul’a yönelik başlayan yüksek 
göç ve özellikle 2010’dan sonra 
başlayan yabancı nüfusu 
patlamasıyla birlikte kentte 
ölen vatandaşlar için mezar 
yeri sıkıntısı da yaşanıyor. 
İstanbul’da mezarlıklarda yer 
olmadığı ve hatta yeni mezar 
açmak için bile yer problemi 
yaşandığı 20 yıla yakın bir 
zamandır biliniyor. n 3’TE

Yatacak 
yerimiz  
       yok!

On yıllardır İstanbul’a 
yönelik yapılan yoğun 
göç ve şehirdeki 
doğum oranlarının 
artışı ile megakentin 
diğer büyük sorunu da 
defin işlemleri oldu.

Oy verene değil,
oyları sayana bakın

GÜRSEL TEKİN:

n 14 Mayıs’ta yapılacak Türkiye’nin en 
kritik seçimine 1,5 aydan kısa bir süre kala 
siyasi partilerin, milletvekillerin ve adayla-
rın saha çalışmaları tüm hızıyla sürüyor.

CHP İstanbul Milletvekili Gürsel Tekin, 
gazetemize konuk olarak seçim gündemiyle 
ilgili çarpıcı açıklamalarda bulundu. n 8’TE

‘Sosyal Market’ Küçükçekmecelilerin 

ihtiyaçlarına koşacak

n Küçükçekmece Belediyesi ihtiyaç sahiple-
rine gıda ve hijyen malzemelerini alabileceği ilk 
sosyal marketin açılışını gerçekleştirdi. Açılışa 
Küçükçekmecelilerin ilgisi yoğun oldu.n 12’DE 

İmamoğlu’nun 
İstanbul’u, 

Kılıçdaroğlu’nun 
Türkiyesi olabilir

SAYFA 11’DE

n Ümraniye Belediyesi 2019’dan bu yana il-
çede “Kentsel Dönüşüm Bilgilendirme Programı” 
kapsamında, kentsel dönüşüm konusunda istekli 
olan mülk sahiplerinin bulunduğu 6 bin 100 bina-
da toplantı ve çalışmalarını tamamladı. n 7’TE

Ümraniye’nin dönüşümü 

tüm hızıyla sürüyor

İSARF’tan coşkulu genel kurul; 
Temiz, güven oyu aldı

n İstanbul Artvin 
Dernekler Federasyo-
nu (İSARF) 4. Olağan 
Genel Kurulu Nazım 
Hikmet Kültür Mer-
kezi’nde büyük bir 
coşkuyla gerçekleşti. 
Oy birliği ile İSARF’ın 
başkanlığına seçilen 
Sinan Temiz, ‘Şahsıma 
ve değerli yol arkadaş-
larıma yetki veren tüm 
delegelerimize gü-
venleri için gönülden 
teşekkür ediyorum’ 
dedi. n 4’TE

Siyasetin arka 
bahçesi değilizSAYFA 4’TE

n Büyükçekme-
ce Belediye Meclisi 
Nisan ayı birinci 
toplantısı Belediye 
Başkanı Dr. Hasan 
Akgün Başkanlı-
ğı’nda gerçekleş-
tirdi.n 4’TE

Akgün: 6 Şubat depremlerini 
unutmamamız gerekir

TÜMKİAD,
STK zihniyetini 
değiştiriyor:

Mehmet Berke Merter yazdı

Sarıyer’de
Rizeliler 
iftarda buluştu

SAYFA 5’TE
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14 Mayıs 2023'te yapılacak 
Cumhurbaşkanlığı ve milletvekili 
seçimlerine 40 gün kala siyasi 
partilerin ve adayların çalışmala-
rı da hızlanarak sürüyor.

İstanbul'da 13 yıldır avukatlık 
yapan ve çeşitli STK'larda görev-
ler üstlenen Av. Sinan Bayat, CHP 
İstanbul 3. Bölge Aday Adaylığını 
açıkladı. CHP Beylikdüzü lçe Baş-
kanlığı'nda yapılan aday tanıtım 
toplantısında konuşan Av. Sinan 
Bayat, 14 Mayıs seçimleri için 
"Haremilerin saltanatını biz sal-
ladık, biz yıkacağız. Diyelim mi?" 
diyerek katılımcılara seslendi.
BAYAT: REİS'İN VE ADAMLARININ 
HUKUKU HÜKÜM SÜRÜYOR

Toplantıda konuşan Av. Sinan 
Bayat, şunları söyledi;

"Ülkemizde, bilindiği gibi 
kuvvetler ayrılığında yasama 
işlevini, Türkiye Büyük Millet 
Meclisi yapmaktadır.  Bir de 
istisnai olması gerekirken artık 
istisnadan çıkarak, TBMM’nin 
yerine geçerek, adeta yetki gasbı 
ile, kararnameler çıkartarak, 
yasama görevini yapan bir Cum-
hurbaşkanımız var.

Peki meclis ne yapar? Meclis 
‘’kadını erkek, erkeği kadın’’ 
yapmanın dışında her şeyi yapar. 
Bu nedenle bu seçimde Cumhur-
başkanlığını kazanmamızın ya-
nında, Türkiye’nin her yerinden 
milletvekili çıkarıp, hatta millet 
ittifakı ortaklarımızla birlikte, 
anayasayı değiştirmek için gerek-
li olan 400 milletvekili çoğunlu-
ğunu da yakalamamız gerekiyor.

Yıllar önce yeri asla dolduru-

lamayacak araştırmacı – gazeteci 
yazar merhum Uğur Mumcu 
‘’Türk Hukuk sistemini ‘’ çok 
güzel özetlemişti. Ona göre Türk 
vatandaşları; İsviçre medeni 
kanununa göre evlenen, İtalyan 
ceza yasasına göre cezalandırı-
lan, Alman ceza muhakemeleri 
usulü yasasına göre yargılanan, 
Fransız idare hukukuna göre ida-

re edilen ve İslam hukukuna göre 
gömülen kişilerdir” demişti.

Peki şu an da hangi hukuk ve 
yargı sistemi var! Artık hepimiz 
biliyoruz ki, ülkemizde ‘’Reis’in 
ve adamlarının hukuku, yargı 
sistemi var.

Bu durumun en somut örne-
ği, İBB. Başkanımız Sn. Ekrem 
İmamoğlu’nun YSK üyelerine ha-
karetten, sözüm ona ‘’Ahmak’’ 
dediği için yargılandığı davada 
adeta suç uydurularak, ceza 
verilmesi davasını gösterebiliriz. 
Dünya Hukuk tarihinde çok bili-
nen ‘’DREYFUS ‘’ davasının yerini 
artık ‘’AHMAK’’ davası almıştır. 
Bu rezillikte onlara yeter de artar.
"YARGININ BAĞIMSIZLIĞINI 
TEKRAR KİM SAĞLAYACAK?

 Adalet yürüyüşünü hatırla-
tan Bayat, "Filozof Pascal’a göre‘’ 
Kuvvete dayanmayan adalet 

aciz, adalete dayanmayan kuvvet 
zalimdir.’’

Ne yazık ki ülkemizde; Yargı 
bağımsızlığının olmadığı, eşitler 
arasında eşitlik hukukunun 
uygulandığı, emir komuta zinciri 
içerisinde yürüyen, dikta hukuk 
sistemi uygulanmaktadır. Özetle 
‘’tuz kokmuştur, tuz.

 Peki Hukukun Üstünlüğü, 
Yargının Bağımsızlığının, yeni-
den tesisi ülkemizde olur mu?

25 günde 420 Km, Hak, Hu-
kuk Adalet için yürüyen, ayakları 
nasır tutan, su toplayan, dok-
torların yürümesi sakıncalıdır 
demesine rağmen geri adım 
atmayan Türkiye Cumhuriyetin 
13’ncü Cumhurbaşkanı Adayı 
Sn. Kemal Kılıçdaroğlu ve onun 
arkasından giden milyonlar 
yapamayacak da, kim yapacak. 
Soruyorum size…

Tam da bu noktada, milletve-

kili seçilirsem partimin görevlen-
dirmesi ile ‘’Anayasa ve Adalet 
Komisyonlarında’’ görev alarak, 
hukukun üstünlüğünün, yar-
gının bağımsızlığının yeniden te-
sisinde katkım olursa, ne mutlu 
bana." şeklinde konuştu.
"50+1'LE DEĞİL, 
YÜZDE 60-65'LE ALMALIYIZ"

14 Mayıs seçimlerinin ne ka-
dar kritik olduğunun altını çizen 
Bayat, "Bana bazen soruyorlar. 
Mevcut İktidar değişir mi diye. 
Ben de değişir diyorum.

Niye mi; Çocuk tacizleri, eko-
nomik krizler, mülteci sorunu, 
‘’Allah affetsin, biz yanıldık gibi 
devletin bekasını sıkıntıya sokan 
yanlış politikalar, para sıfırla-
malar, çadır satmalar, kirasını, 
faturalarını ödeyemeyen, çocuk-
ları üşümesin diye, saç kurutma 
makinesi ile çocukların odasını 
ısıtıp, diğer odada kendini asan 
anne gibi, yürekleri dağlayan 
binlerce hadise. Saymakla bit-
mez.

Pişmiş tavuğun başına 
gelmeyenler, hepimizin başına 
geldi. Şimdi bir daha soruyorum. 
Bunların gitmesi, değişmes için 
daha ne gerekiyor. ‘Ebrehe’nin 
fil ordusunu bozguna uğratan 
EBABİL kuşlarını bekliyorsanız, 
daha çok beklersiniz.

Bizim ebabil kuşlarına ihti-
yacımız yok. Cumhur ittifakına 
oy vermiş kişileri ikna edip, Sayın 
Kemal Kılıçdaroğlu’na oy verdir-

tecek, çalışkan, cesur  yüreklere 
ihtiyacımız var.

Eğer sizi motive edecekse 
size şimdiden müjde vermek 
istiyorum. Rehavete kapılma-
yalım ama, SEÇİMİ BİZ KAZA-
NIYORUZ. Bana göre sadece 50 
+ 1 ile kazanmak yetmez. Yüzde 
60-65 bandında bir zaferle seçimi 
kazanalım ki, onları bir daha geri 
dönmemek üzere siyasi tarihin 
çöplüğüne gönderelim." ifadele-
rini kullandı.
"ÖNÜMÜZDE 
ÇİFTE BAYRAM VAR"

Türkiye'nin önünde iki bay-
ram olduğunu ifade eden Bayat 
şöyle konuştu;

"Kıymetli  misafirlerim, sizler 
gibi, ateşten gömlek giyerek yıl-
larca çok zor koşullarda mücadele 
ederek,  Türkiye’nin birleştirici 
gücü olmak için halkımızı ilmek 
ilmek örgütleyen, ‘’ bunlar yan 
yana gelmez’’ denilen partileri 
bir araya getiren,  PKK’nın saldı-
rısına uğrayan tek genel başkan 
olan ve yine şehit cenazesinde 
adap bilmeyen inek hırsızlarının 
saldırısına uğrayan, erdemli, 
dürüst, adam gibi adam, Ana-
dolu’nun Kemal’i, 13. Cumhur-
başkanı adayımız Sn. Kemal Kı-
lıçdaroğlu’na , Türkiye’deki tüm 
parti mensuplarımıza, yurtsever 
vatandaşlarımıza ve her koşulda 
benden desteğini esirgemeyen 
kıymetli eşime huzurlarınızda 
çok teşekkür ediyorum. Herkese 
başarılar diliyorum. Ayağımıza 
taş değmesin…  Önümüzde iki 
bayram var.  Öncelikle Ramazan 
Bayramını kutlayacağız. Daha 
sonra ise 14 Mayıs’ta yapılan se-
çimlerin akabindeki Demokrasi 
Bayramını kutlayacağız. Bayra-
mımız şimdiden kutlu olsun.

 Katılım sağladığınız için çok 
teşekkür ediyorum.

Saygılarımı, hürmetlerimi 
arz ediyorum.

 Nazım’ında dediği gibi ‘’ Ça-
resi yok usta biz kazanacağız.‘’

KENT YAŞAM
 HABER MERKEZİ

Av. Bayat: Reis ve adamlarının 
hukukuna itirazımız var

Avukat Sinan Bayat, CHP İstan-
bul 3. Bölge Aday Adaylığını 
açıkladı. Bayat, CHP Beylikdü-
zü İlçe Başkanlığı'nın ev sahip-
liğinde aday adaylığı tanıtım 
toplantısını gerçekleştirdi.

CHP Başak-
şehir’in önemli 
isimlerinden, geç-
tiğimiz dönemlerde 
belediye başkan-
lığı adaylığı ile de 
faaliyetler gösteren 
YMM ve Bağımsız 
Denetçi Abdulhadi 
Akmugan, CHP 
İstanbul 3. Bölge 
Aday Adaylığını 
açıkladı. Abdül-
hadi Akmugan’a 
vekil gibi karşılama 
yapıldı. CHP’de 
olağanüstü bir 
sayıya ulaşan aday 
adayları arasında 
yer alan Akmugan, 
CHP Başakşehir 
İlçe Başkanlığı’nda 
milletvekili gibi karşılandı.
BAKIR: EN ÇOK ADAYI 
ÇIKARMANIN GURURUNU 
YAŞIYORUZ

CHP Başakşehir İlçe 
Başkanı Deniz Bakır ilk ko-
nuşmayı yaparak gündeme 
dair açıklamalar konuştu ve 
ilçe olarak bir başarı öyküsü 
yazdıklarını belirtti. Bakır, 
Başakşehir ilçe yönetimi 
olarak aday çıkarmada 
rekor kırdıklarını söyle-
di. Bakır, her aday adayı 
benim, dolayısıyla örgütü-
mün adayıdır dedi.

CHP Başakşehir ilçe 

binasında gerçekleştirilen 
toplantıda konuşan Akmu-
gan, tarihi bir konuşma 
yaptı.
AKMUGAN: İKİNCİ YÜZYIL 
BİZİM YÜZYILIMIZ OLACAK

Tanıtım toplantısında 
konuşan Akmugan, “Yüz 
yılda bir gelen yol ayrımla-
rından birindeyiz. Osmanlı 
yıkılmıştı. Atatürk gibi bir 
babayiğit çıktı yeni bir ülke 
kurdu. Şimdi ise yeni bir 
yüzyıla giriyoruz.

AKP ve yöneticileri ilk 
5 yıl ılımlı İslam sanıldı ki 
Türkiye bir yere varacak. 
Onların hepsinin boya ve 
makyaj olduğu ortaya çıktı. 

Biz biliyorduk ama 
bilmeyenler varmış 
maalesef. Gelinen 
noktada ılımlı 
İslam’ın ne menem 
bir şey olduğu orta-
ya çıktı. Ne yaptılar? 
Yolsuzluk yaptılar… 
Ne yaptılar? Zu-
lüm yaptılar… Ne 
yaptılar? Hırsızlık 
yaptılar...

Beşli çeteleri ya-
rattılar, 400 milyarı 
aşkın kaynak sadece 
beş firmaya peş-
keş çekildi. Özetle 
şanslarını kaybetti-
ler. İkinci yüzyıldan 
bahsediyorlar. Bu 
çağın bizim çağımız 
olacağına inanıyo-

rum. Sayın Genel Başka-
nımız çok mücadeleci bir 
ruhla hareket etti. Millet 
İttifakı dağılıyor, toparlıyor, 
dağılıyor, toparlıyor. Biri-
leri bozmaya çalışıyor ama 
sayın genel başkanımız o 
sabrı ve zekasıyla ittifakı bu 
günlere getirdi.

Benim kanaatim bu 
gelecek yüzyıl bizim yüzyı-
lımız olmalıdır. 1950’den 
sonra iktidardan uzaklaştı-
rıldık, bizim de hatalarımız 
oldu. Dolayısıyla bundan 
sonraki süreçte hep beraber 
bu yola omuz vermemiz ge-
rekiyor.” şeklinde konuştu.

Akmugan: İkinci yüzyıl 
bizim yüzyılımız olacak

YMM ve Bağımsız Denetçi 
Abdulhadi Akmugan, CHP 
İstanbul 3. Bölge Milletve-
kili Aday Adaylığını açıkladı. 
14 Mayıs 2023’te yapılacak 
Cumhurbaşkanlığı ve millet-
vekilliği genel seçimleri için 
adaylık süreci devam ediyor.

25.02.1965 yılında Iğdır’da doğ-
dum.

İlk, Orta ve Endüstri Meslek Lisesi 
öğrenimimi Iğdır’da tamamladım.

Eskişehir İktisadi İdari Bilimler 
Fakültesi İktisat Bölümünden 1986 
yılında Derece ile mezun oldum. 
Daha sonra Muhasebe ve Denetim 
alanında Tezli Yüksek lisans yaptım. 
Halen aynı alanda İstanbul’da bir Özel 
Üniversitede Doktora Çalışmalarım 
devam ediyor.

1989 yılından itibaren SMMM ve 
Bağımsız Denetçi olarak çalışmaya 
başladım.

Muhasebeciler ve Mali Müşavirler 
Derneği Genel Merkez Yönetim Kuru-
lu Üyeliği yaptı.

Hak Yeminli Mali Müşavirlik Limi-
ted Şirketi ile Denk Bağımsız Denetim 
A.Ş'nin kurucu ortaklarındanım.

2007-2014 yılları arasında Yıldız 
Teknik Üniversitesi'nde Türk Vergi 
Sistemi ve Maliyet Muhasebesi ders-
leri alanında öğretim görevlisi olarak 
çalıştım.

2009-2014 döneminde CHP Başak-
şehir Belediye Meclis Üyeliği görevini 
yaptım.

2014-2019 döneminde CHP Başak-
şehir Ve İBB Belediye Meclis Üyeliği 
görevini yaptım.

-Aynı Dönem Partimizin Grup Baş-
kan Vekilliği Görevini de Yürütüm.

-Başakşehir Belediyesi Plan Bütçe 
Ve Denetim Komisyonu Üyelikleri 
Görevlerini yaptım.

-İBB Denetim Komisyonu Ve Plan 
Bütçe Komisyonu Görevlerini yaptım.

-İl Ve İlçede Yazdığım Denetim 
Komisyonu Rapor şerhleri Başta 
Cumhuriyet ve Sözcü               Gazete-
leri olmak üzere birçok basın ve yayın 
kuruluşunda haberlere konu olarak, 
dava konusu da olmuştur. (Partimizin 
yöneticileri tespit ettiğim yolsuzluk 
bulgularını defalarca meclis kürsüle-
rinde eleştiri konusu yapmışlardır)
BİRİNCİ BELEDİYE BAŞKAN 
ADAYLIĞIM:

2017 Yılında Başakşehir AKP Bele-
diye Başkanı Mevlüt Uysal Görevden 
alınan İBB Bel. Başkanı Kadir Top-
baş’ın yerine geçmek için istifa edince 
CHP Başakşehir Meclis Üyelerinin ta-
mamı tarafından Aday gösterilerek 12 
Meclis Üyemizin tamamının oyunu 
aldım. (AKP’nin ise 25 Meclis Üyesi 
Olduğu için seçimi Onlar kazandı)
İKİNCİ BELEDİYE BAŞKAN 
ADAYLIĞIM:

31 Mart 2019 Yerel Seçimlerinde 
İstanbul İli, Başakşehir İlçesi Belediye 
Başkan adayı olarak AKP’nin Kalesi 

denilen İlçede Aday oldum ve %37 
Oranında Oy aldım.

Başta Atatürkçü Düşünce Derne-
ği olmak üzere 30 civarı STK’ da üye 
ya da yöneticilik yapmaktayım. Bu 
STK’ların bazıları;

- KAISİAD-Kars Ardahan Iğdır 
San Ve İş İnsanlar Derneği Başkan 
yardımcısı.

- Dünya Iğdır Dernekler Federasyo-
nu Başkanı

- İstanbul Azerbaycan Derneği 
Danışma Kurulu Bşk.Yard.

- İstanbul Iğdır Sosyal Dayanışma 
ve Kültür Derneği Başkanlığı.

- Bağımsız Mali Müşavirler Grubu 
Başkan Y.K.Üyesi

- Bağımsız Denetçiler Derneği 
Başkan Y

İnglizce Öğretmeni Gülistan Ak-
mugan İle Evli ve 2 Hukukçu çocuğa 
sahibim var.

Diller: İngilizce, Farsça, Azerice ve 
Kürtçe. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

ABDULHADİ AKMUGAN KİMDİR?
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Atatürk Havalimanı, 
İstanbul Havalimanı yapıl-
masına karar verildiği andan 
itibaren tartışma konusu 
olmuştu. Atatürk Havalima-
nı’nın Kovid-19 pandemisi 
sırasında sahra hastanesi 
merkezi olarak kullanılma-
sıyla tartışmalar alevlenmiş 
ve muhalefet tarafından 
İstanbul’un göbeğinde 
bulunan bu lojistik üssünün 
iktidar eliyle kasıtlı olarak 
yok edildiği yönünde yorum-
lar yapıldı.

İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi (İBB)’nin Atatürk Ha-
valimanı için açtığı davada 
ise yeni bir gelişme yaşandı. 
Mahkemeye sunulan bilir-
kişi raporunda büyükşehir 
haklı bulundu.
İBB KARARIN İPTALİNİ 
İSTEMİŞTİ

İBB, Atatürk Havalimanı 
arazisiyle ilgili çevre düzeni 
ve plan değişikliğine itiraz 
etti. Çevre ve Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlı-
ğı aleyhine açılan davada 
yürütmenin durdurulması 
ve iptali istendi. İBB davaya 
gerekçe olarak, plan değişik-
liğinin yetkisiz kurum ta-
rafından yapıldığı, İBB yetki-
sinin görmezden gelindiği, 
karayolu, raylı sistemler ve 
diğer toplu taşıma güzergah-
ları üzerindeki konumuyla 
kentin her noktasından 
erişilebilir bir konumda ol-
duğu, terminal binası, pist-
ler ve hangarlarıyla oldukça 
büyük bir kamu yatırımı 
olduğu hatırlatıldı. Olası 
İstanbul depreminde Atatürk 
Havalimanının müdahale ve 
kurtarma çalışmalarının et-
kisinin değerlendirilmediği, 
alınan kararla kentin afet-
lere karşı dayanıklılığını, 
nüfus kararlarını ve sektöre 
bazlı gelişmeleri olumsuz 
yönde etkileyeceği, planın 
3194 sayılı İmar Kanunu ve 
ilgili Yönetmeliklerine uy-
gun olarak hazırlanmadığı, 
hukuka ve mevzuata aykırı 
olduğu belirtildi. Atatürk 
Havalimanıyla ilgili alınan 
kararın yasal dayanaktan 
yoksun olması, 5393 sayılı 
Belediye Kanunu’na ve Ana-
yasa’ya aykırılığı nedeniyle 
iptali ve yürütmesinin dur-
durulması talep edildi.
ALTYAPI ETKİLERİ RAPORU 
HAZIRLANMADI

Bilirkişi değerlendirme-
sinde özetle şu görüşlere yer 
verildi: 

Mekânsal Planlar Yapım 
Yönetmeliği 20. maddesi 
hükümleri gereğince yapılan 
plan değişikliğine ait gerek-
çelerin belirtilmesi, altyapı 
etkilerinin değerlendirildiği 
raporla birlikte hazırlanan 

değişikliğin onaya sunul-
ması gerektiği açıkça ifade 
edilmiştir. Mekânsal Planlar 
Yapım Yönetmeliğinin 20-2d 
maddesinde açıkça ifade 
edildiği üzere altyapı etkile-
rini değerlendiren “altyapı 
etkilerini” değerlendiren 
raporun hazırlanmadığı 
görülmüştür.
“ÇEVRE DÜZENİ 
PLANINA” AYKIRI

2009 tasdik tarihli 
Çevre Düzeni Planının ana 
kararları ve ilkelerinde, 
Atatürk Havalimanı’nın 
çalışma sürecinin devam 
edeceği öngörülmekte, bu 
havaalanında kapasite artışı 
desteklenmekte ve üçüncü 
bir havalimanı ise Çorlu’da 
önerilmektedir. Dava konusu 
Çevre Düzeni Planı Değişikli-
ği ile Atatürk Havaalanı’nın 
kapasitesi düşürülmüş, yeni 
havaalanı kent makroformu 
ile uyumsuz biçimde kuzeye 
önerilmiş, doğu-batı doğrul-
tusunda doğrusal büyüyen 
kent makroformu ilkesini 
desteklenmemiş ve Çevre 
Düzeni Planı ana kararlarına 
aykırı düzenleme yapılmış-
tır.
PİSTLERİN KAMU YARARI, 
BAŞKA KULLANIMLARDAN 
FAZLADIR

Atatürk Havalimanı ise 
olası bir kriz durumunda 
kolayca 3 pisti ile uluslarara-
sı uçuşların yönlendirilebi-
leceği ve kriz durumlarında 
da çevresindeki hangar 
yapılarının da kullanılabile-
ceği değerlendirilmektedir. 
Bu çerçeveden bakıldığında, 
mevcut durumda işlevsiz 
hale geldiği iddia edilen 
kuzey-güney doğrultulu pist-
lerin güney ucunda Kovid-19 
salgını sırasında prefabrike 
yapıya sahip bir hastane 
yapısı inşa edilmiş olsa dahi, 
pistlerin işler hale getirilme-
si ile elde edilecek kazanç ve 
kamu yararı, pistlerin başka 
bir kullanıma ayrılması ile 
elde edilecek kamu yara-
rından daha fazla olacağı 
değerlendirilmektedir.
KAMU YARARI GÖZETİLME-
DİĞİ TESPİT EDİLMİŞTİR

Sonuç olarak, 27.05.2022 
tasdik tarihli İstanbul İli 
1/100.000 Ölçekli Çevre 
Düzeni Planı Değişikliği 
(İstanbul İli, Bakırköy İlçesi, 
Atatürk Havalimanı, Millet 
Bahçesi ve Çevresi) şehirci-
lik ilkelerine, yerleşmenin 
gelecekteki ihtiyaçlarına, 
planlama tekniklerine 
uygun olmadığı ve kamu ya-
rarını gözetmediği bilirkişi 
heyetimizce tespit edilmiş-
tir. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Atatürk Havalimanı davasında 
bilirkişi, İBB’yi haklı buldu

İBB’nin, Atatürk Havalimanıyla ilgili alınan 
idari kararların hukuka, mevzuata ve kamu ya-
rarına aykırı olduğu gerekçesiyle açtığı davada 
sunulan bilirkişi raporu İBB’yi haklı buldu. 

Davaya konu plan deği-
şikliği ile Atatürk Havalima-
nı’nın mevcut büyüklüğü 
önemli ölçüde azaltılmış, 
kapasitesi düşürülmüş, 
tarifeli uçuşlara kapatıl-
mıştır. Dava konusu Çevre 
Düzeni Planı Değişikliğinde 
Atatürk Havaalanı yerine ise 
başka sosyal altyapı alanları 
önerilmiştir .Bir diğer kritik 
konu, dava konusu plan 
değişikliği sınırları içerisin-

de büyüklüğü azaltılan ve 
işlevi durdurulan havaalanı 
yerine önerilmiş başka bir 
havaalanı bulunmamaktadır. 
İstanbul Havaalanı farklı 
bir plan değişikliğinde yer 
almaktadır. Birbiri ile bağ-
lantılı değişiklik kararlarının 
olduğu değişikliklerin plan 
bütünlüğü bakımından aynı 
planda yapılmaması planla-
ma esaslarına ve tekniklerine 
aykırıdır.

PLANLAMA ESASLARI VE 
TEKNİKLERİNE AYKIRI

ATATÜRK HAVALİMANI OLASI AFETTE 
ULAŞIM İÇİN KRİTİK ÖNEMDEDİR

Atatürk Havaalanı, konumu, 
mevcut ulaşım sistemlerine 
olan entegrasyon düzeyi (hava, 
kara, raylı sistem), kentin çok 
büyük bir nüfusuna hızlı erişim 
potansiyeli, sahip olduğu teknik 

altyapı, alansal büyüklüğü ve 
yardımcı yapıları dikkate alındı-
ğında, olası bir kriz durumunda, 
-örneğin bu kriz İstanbul depre-
mi olabileceği gibi, teknolojik 
(İRAP’ta belirtilen bir uçak kazası 

olayı gibi),biyolojik ve sosyal 
tehlikelerden kaynaklanabilecek 
afetler de olabilir- üstleneceği 
rol yeterince irdelenmemiştir. 
Atatürk Havaalanının kullanıma 
devam etmesi, hem olası bir afet 

durumunda koordinasyon/lojistik 
merkez hem de uçakların inişine 
imkân sağlanması ile kentin 
insani ihtiyaçlarına erişim ve ula-
şım açısından kritik durumlarda 
önemli olanaklar sunacaktır. 

İlk olarak 2010’lu yıllar-
da gündeme gelen mezar 
yeri sorununa, mezar bo-
yutlarının küçülmesi ve fi-
yatların artması da çözüm 
sunamadı. Mezar boyutları 
yer sıkıntısı nedeniyle san-
tim santim küçülürken, fi-
yatlar da enflasyona paralel 
olarak yıldan yıla arttı.
FİYATLAR 40 BİN 
LİRAYI GEÇTİ

2022 yılı sonunda İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi 
tarafından belirlenen fiyat-
lar şöyle;

Cenazenin yanındaki 

boş yer bedeli 20 bin 570 
liradan 22 bin 630 liraya, 
boş mezar yeri bedeli ise 

41 bin 140 liradan 45 bin 
260 liraya, çocuk cenazesi 
için yer bedeli ise 6 bin 600 
liradan 7 bin 260 liraya 
yükseltildi.
YILMAZ GÜNDEMDE 
TUTUYOR; “VATANDAŞIMIZ 
YAŞADIĞI YERE 
GÖMÜLEMİYOR”

Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz, konuyu 
birden fazla kez gündeme 
getirdi. Yine son ola-
rak İBB Şubat ayı Meclis 
oturumunda sorunla ilgili 
konuşan Yılmaz, “MHP 

Yatacak yerimiz yok!

On yıllardır İstanbul’a yönelik yapılan 
yoğun göç ve şehirdeki doğum oran-
larının artışı ile megakentin diğer 
büyük sorunu da defin işlemleri oldu.

Grubu adına İBB Başkanına 
bir soru önergesi vermiştik. 
Soru önergesinde şunu söyle-
miştik: İstanbul ili sınırları 
içerisinde cenaze ve defin 
hizmetleri İBB Mezarlıklar 
Daire Başkanlığı tarafından 
yürütülmektedir. Mezarlıkla-
rın düzenlenmesi, bakımı ve 
temizliğinin yaptırılması da 
bu birimin sorumluluğun-
dadır. Var olan mezarlıkların 
kapasitelerinin yetmediğin-
den hareketle yeni mezar 
yerlerinin açılacağı, bununla 
ilgili kamulaştırmaların 
yapılacağı kamuoyunda 
konuşulmaktadır. Bugüne 
kadar yeni mezarlık yerleri 
açılmış mıdır? Açıldı ise bun-
lar hangi ilçelerde açılmıştır? 
Açılmamış ise bununla ilgili 
bir çalışmanız var mıdır? 
Değerli arkadaşlar İstan-
bul’da çok ciddi bir mezar 
problemiyle karşı karşıyayız. 
Özellikle İstanbul’un çeperle-
rinde doğmuş, büyümüş in-
sanlar kendi yaşadığı köyde 
gömülemez; cenazeleri yan 
mahallelerdeki veya komşu 
beldelerdeki mezarlıklara 
gönderilir oldu.” dedi.
MEMLEKETE DEFİN 
YAPILIYOR

Geçtiğimiz dönemde 

konuya ilişkin açıklamalar 
yapan İBB Mezarlıklar Daire 
Başkanı Dr. Ayhan Koç ise 
şunları söyledi;

“Bu ihtiyacı hayatını kay-
bedenlerin doğdukları illerde 
defnedilmesiyle azaltabili-
riz. Belki önümüzdeki 3-5 yıl 
için sorun teşkil etmeyebilir 
fakat 20 yıl sonra gerçek-
ten İstanbul'da gömülecek 
yer bulmak çok mümkün 
olmayacak. Zor olacak. Buna 
çözüm oluşturmak gerekir. 
En iyi çözüm de Anadolu'ya 
nakli sağlamaktır. Ölenle-
rin yarısından fazlasının 
definlerini memleketlerin-
de yapmak için çalışmalar 
yapıyoruz. Karayollarımız 
ile çalışmalarımız var. Ama 
hava ve demir yollarını da 
bunun içine katarak yüzde 
32'ler de olan nakil işlemle-
rimizi yüzde 50'nin üzerine 
çıkarmayı hedefliyoruz. 
Bütün bu işlemler büyükşe-
hir belediyemiz tarafından 
ücretsiz yapılmaktadır. Şe-
hirler arası çalışan 70 cenaze 
aracımız var. İlçe belediye-
leriyle işbirliği yaparak bu 
sayımızı 150'ye çıkarmayı 
hedefliyoruz. İstanbul'da 
defini azaltmak şart." Fazıl 
Anıl Kılıçlı/KENT YAŞAM

İstanbul’un nüfus kaynaklı sorunlarından biri de mezar yeri bulamamak. 1950’li 
yılların ardından İstanbul’a yönelik başlayan yüksek göç ve özellikle 2010’dan sonra 
başlayan yabancı nüfusu patlamasıyla birlikte kentte ölen vatandaşlar için mezar 
yeri sıkıntısı da yaşanıyor. İstanbul’da mezarlıklarda yer olmadığı ve hatta yeni 
mezar açmak için bile yer problemi yaşandığı 20 yıla yakın bir zamandır biliniyor.
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İstanbul Artvin Dernekler 
Federasyonu (İSARF) 4. Olağan 
Genel Kurulu Şişli Belediyesi 
Nazım Hikmet Kültür Mer-
kezi’nde gerçekleşti. Artvin 
ilçeleri dernek başkanlarının 
yanı sıra STK temsilcileri, Şişli 
Belediye Başkanı Muammer 
Keskin, CHP Şişli ve İBB Meclis 
Üyesi Fatoş Hamzalı, milletve-
kili aday adayları, federasyona 
bağlı dernek başkanları ile 
delegeler katıldı. 

Dr. Mustafa Melek, Duygu 
Işık ve Avukat Dilek Yazan’ın 
divan kurulu üyeleri olarak 
seçilmesinin ardından Saygı 
Duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunduğu genel kurulda, 
faaliyet, denetim raporları 
okunarak oy birliği ile kabul 
edildi. Sinan Temiz’in tek 

aday olduğu genel kurulda 
yapılan seçimin ardından 
İstanbul Artvin Dernekler Fe-
derasyonu Başkanlığını Sinan 
Temiz oy birliği ile seçildi. 
TEMİZ, KURULA KATILAN 
DELEGELERE TEŞEKKÜR ETTİ

Seçimlerin ardından de-
legelere yönelik bir konuşma 
gerçekleştiren Başkan Sinan 
Temiz, ‘Kurulduğu günden 
bu yana umutla, sevgiyle 
büyüttüğümüz federasyonu-
muz 9 yaşında. Çıktığımız bu 
yolda, kimseye baş eğmeden 
yürüdük. Karşılaştığımız onca 
zorluğa rağmen 9 yıllık hayatı-
mızda sizlerden aldığımız güç-
lü destek ve enerjiyle bugünle-
re geldik. Yönetim denetim ve 
disiplin kurullarımızdaki tüm 
değerli arkadaşlarımıza öz-

verili çalışmalarından dolayı 
sonsuz teşekkür ediyoruz. Ay-
rıca federasyonumuzu oluştu-
ran derneklerimize, siz değerli 
delegelerimize, bu oluşumu 
kuranlara, yaşatan ve emek 
veren, destek olan herkese 
siz değerli hemşehrilerimize 
saygıyla, sevgiyle teşekkür 
ediyoruz, ‘ dedi. 
‘ARTVİNİMİZİN DOĞASI 
VE İNSANI EN BÜYÜK 
DEĞERİMİZDİR’

İstanbul Artvin Dernekler 
Federasyonu’nun kendi iç 
dinamikleri olan demokratik 
bir sivil toplum kuruluşu oldu-
ğunu ifade eden Sinan Temiz, 
‘Bu anlayış temelinde Artvini-
mizin ilçelerine, beldelerine, 
köylerine, doğasına ve insanı-

na hizmet etmeyi ilke edinmiş 
olup sorunlarının çözümü ve 
faydası için diğer STK’larla 
güç birliği yaparak ortak hare-
ket etmiştir. Artvinimizin her 
ilçesi, her köyü, her yaylası, 
her ağacı, her deresi, her 
insanı, canlısı bizim için çok 
değerlidir’ dedi. 
‘DEPREMZEDELER 
UNUTULMADI’

Kahramanmaraş merkezli 
meydana gelen depremde ha-
yatını kaybeden vatandaşlara 
Allah’tan rahmet, yakınlarına 
ise sabır dileyen Temiz, ‘Der-
nek olarak Artvin’de meydana 
gelen sel felaketinde ve daha 
sonra 10 ilimizde meydana 
gelen depremde kısa sürede 
organize olup kurduğumuz 
platformla deprem bölgesine 

İSARF’tan coşkulu genel kurul; 
Temiz, güven oyu aldı

İstanbul Artvin Der-
nekler Federasyonu 
(İSARF) 4. Olağan Ge-
nel Kurulu Nazım Hik-
met Kültür Merkezi’n-
de büyük bir coşkuyla 
gerçekleşti. Oy birliği 
ile İSARF’ın başkanlığı-
na seçilen Sinan Temiz, 
‘Şahsıma ve değerli yol 
arkadaşlarıma yetki 
veren tüm delegele-
rimize güvenleri için 
gönülden teşekkür 
ediyorum’ dedi

Geçmişte olduğu gibi 
bundan sonra da Artvin’deki 
çevreye, canlıya zararlı olan 
projelere HES, taşocakları, 
Ceratepe veya başka bölgeler-
deki siyanürle maden-altın 
çıkarılması gibi  çevre ve doğa 
tahribatına karşı diğer STK 
ve çevre örgütleriyle bera-
ber hareket etmeye devam 
edeceklerini belirten Temiz, ‘ 
Ormanıyla, dağıyla, kuşuyla, 
böceğiyle, çiçeğiyle, deresiyle 
o muhteşem doğamızı koru-
mayı ve eğitim ve kültürüyle 
insanımıza olan yatırım-
larımıza devam edeceğiz. 
Hepimiz bütün renklerimizle 
Artvinliyiz’ dedi. 

yardımlarımızı ulaştırdık. Bu 
yardımlarımız aralıksız sürüyor. 
Nerede bir can acırsa onu yüreği-
mizde hissederek acılı ve yardıma 
ihtiyaç duyan tüm vatandaş-
larımızın her zaman yanında 
olacağız’ dedi. 

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

‘HEPİMİZ BÜTÜN 
RENKLERİMİZLE 
ARTVİNLİYİZ’

Tüm Kalkınma İş Adamları 
ve Girişimciler Derneği (TÜMKİ-
AD) Edirne İl Başkanlığı, Havsa 
Onur Yemek’te birçok TÜMKİAD 
İl Başkanı ve iş insanını bir araya 
getiren iftar programı organize 
etti.TÜMKİAD Genel Başkanı Ni-
hat Tanrıkulu TÜMKİAD Edirne İl 
Başkanı Oğuz Kurum’u maka-
mında ziyaret etti. Tanrıkulu 
ile Kurum Edirne Havsa Onur 
Yemek’te TÜMKİAD il başkan-
larının da katıldığı iftar progra-
mı öncesinde iş dünyasındaki 
gelişmeler hakkında istişarede 
bulundular.

Birçok TÜMKİAD il başkanı 
ve iş insanının katıldığı iftar 
programında TÜMKİAD Edirne İl 
Başkanı Oğuz Kurum, TÜMKİAD 
Genel Başkanı Nihat Tanrıkulu ve 
MAK Araştırma Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Ali Kulat birer 
konuşma yaptılar.
KURUM: BİR OLMAKTAN 
BAŞKA ÇAREMİZ YOK

TÜMKİAD Edirne İl Başkanı 
Oğuz Kurum yaptığı selamlama 
konuşmasında şunları söyledi;

“Afetlerle yıkımlarla millet 
olarak mücadelemizi sürmekte-
yiz. Tüm bunlar olurken öldük 
bittik mi diyeceğiz yoksa kendimi 
toparlayıp beraber ve kol kola mı 
olacağız? Bunu millet olarak yine 

biz yapacağız. Çanakkale’de bu 
millet Cumhuriyeti kurmak için 
nasıl maddi, manevi ve fiziki 
nasıl mücadele verdiyse bugün 
de millet olarak yapacağımız tek 
iş bu ekonomik meseleleri nasıl 
atlatacağız diye düşünüp hareket 
etmeliyiz.

Bizim ülkemizin üç tarafı 
denizlerle dört tarafı düşmanlar-
la çevrilidir. Bizim bir olmak, diri 
olmaktan başka bir çaremiz yok. 
Biz bir olmaya, iri olmaya, diri 
olmaya mecburuz. Bizim Türkiye 
Cumhuriyeti devletinden başka 
gidecek bir yerimiz yok. Rabbim 
bizi birbirimizden ayırmasın, 
gecemiz hayırlı, Ramazan ayımız 
mübarek olsun diyorum.”
KULAT: ENKAZDAN 
KURTULMAK İÇİN BU 
STK’LARA İHTİYACIMIZ VAR

MAK Araştırma Başkanı Meh-
met Ali Kulat, STK’ların önemine 
dikkat çeken bir konuşmaya imza 
atarak şöyle konuştu; “Peygam-
ber efendimiz Ramazan’ın sonu-
nu kurtuluş olarak tanımlar. Biz 
de inşallah içinden geçtiğimiz 
sıkıntılı süreçleri bu Ramazan’da 
atlatacağız. 

Milletimiz halen çadırlarda, 
konteynerlerde yaşıyor ve mil-
yonlarca kişi evini terk etti. Ben 
de Elbistan’a gittim çok büyük 

sıkıntıların yaşandığı dönemde 
biz STK’ların çok önemli olduğu-
nu bir kez daha anladık. TÜMKİ-
AD bir STK olarak yola çıkarken 
iş insanlarını bir araya getirerek, 
Anadolu sermayesini dünyaya 
açmayı amaçladı. Genç bir lideri 
var, yanında kendisi gibi ona ina-
nanlar ve ortak dertleri de vatan 
ile bayrak olan genç bir hareket-
tir. TÜMKİAD’ı bir Edirne’de gör-
dük, bir Kars’ta gördük. Sınırdan 
sınıra şubeler açıldı. İnsanlar 
birbirlerine omuz verdiler. Omuz 
verdikleri şey de Anadolu’ydu. 
İşte bu noktada iş dünyasına ve 
STK’lara çok iş düşüyor. Biz bu 
insanları göçük altından kurtar-
mak istiyorsak TÜMKİAD’a çok iş 
düşüyor. 

Depremin, ekonominin ve 
adaletin altında kaldığımız 
için çok ihtiyacımız var. Hiçbir 
çocuğun yatağa aç girmemesi ve 
hakkın hukukun üstün olması 

için bu STK’lara çok ihtiyacımız 
var. Daha güçlü para birimi 
için de bu STK’lara ihtiyacımız 
var. Tanrıkulu’yla başlayan bu 
hareket, göreceksiniz öyle yerlere 
gelecek ki. Burada bunun işaret 
fişeğini görüyoruz. Allah doğru 
yolda yürüyenlerin yardımcısı 
olsun. Önümüzdeki seçimlerin 
de ülkemize hayırlara vesile 
olmasını diliyorum.”
TANRIKULU: SİYASİLERİN ARKA 
BAHÇESİ OLMAYIZ 

Kürsüye alkışlarla çıkan 
TÜMKİAD Genel Başkanı Nihat 
Tanrıkulu, “Kendimize gelme-
miz gereken, ibret alacağımız bir 
mesaj aldık Yüce Allah’tan. 

Türkiye’de yeni yüzlere 
ihtiyaç var. Siyasetçilerin arka 
bahçesi olanlara ihtiyaç yok. 
Ben milletime sesleniyorum; 
bir kalkış var. Bu kalkış vatana 
millete bayrağa hizmet kalkışı-

dır. Biz siyasetin arka bahçesi 
olmayacağız ama siyasete yön 
vereceğiz. Burada hiçbir siyaset-
çinin toplayamayacağı kişileri 
bir araya getirdik. 

Biz birlikte yaşamak zorunda-
yız. Hepimiz biriz. Bizlerin tam 
zamanı. Bugün bir arada olma 
zamanı. Dünyanın en onurlu 
ülkesi, en güzel ülkesinde yaşı-
yoruz. Bu toprakların değerini 
bilmeliyiz.
“DEVLETLE HÜKÜMETİ
 KARIŞTIRMAMIZ GEREKİYOR”

Devlet ile hükümet ayrımına 
değinen Nihat Tanrıkulu, “Bizler 
millet olarak devletin ta kendisi-
yiz. Biz milli takım forması giyen 
STK’yız. Biz bir olursak başarırız. 
Birileri ihanet ediyorsa, beynini 
kiraya veriyorsa bilsin ki artık 
devletçi bir STK var. Meydanı boş 
bırakmayacak bir TÜMKİAD var. 
Bizim derdimiz çıkar değil devlet 
ve millettir.

Nihat Tanrıkulu siyasete çok 
yakışıyorsunuz diyorlar. Biz 10 
kişiyi bir araya getirip parti ku-
rup bakanlık alanlardan olmadık 
olmayacağız. Biz yerine göre 
rol yapamayız. Biz bölgeye göre 
kimlik değiştiremeyiz. Değerli 
kardeşlerim lütfen etnik köken, 
din ve mezhep üzerinden siya-
seti kurgulayanlara bu ülkeyi ve 

çocuklarınızın geleceğini teslim 
etmeyin.” ifadelerini kullandı.
“FIRSAT VERMEYECEĞİZ”

Cumhurbaşkanı ve mil-
letvekili adaylarına seslenen 
Tanrıkulu, “Biz gece gündüz 
bu ülkenin geleceği için çalı-
şan iş insanlarıyız. Bu ülke çok 
kaybetti. Bugünden sonra bu 
değişecek. TÜMKİAD meydanlar-
da devletçiliği anlatacak. Dürüst 
siyaset yapmak isteyen adam 
gibi adamları bulup devletine 
ülkesine kazandıracak. Biz bu 
ülkede bölmeyeceğiz, böldürme-
yeceğiz, bölmek isteyene de fırsat 
vermeyeceğiz. 

Yalan konuşmayan birini ne 
kadar özlediğinizi gözlerinizden 
okuyorum. Tüm Cumhurbaş-
kanı ve Milletvekili adayları-
mıza söylüyorum. Bu milletin 
geleceğiyle oynamayın. Ben 
çocuklarımı çok seviyorum ama 
çocuklarımdan önce vatanımı 
ve milletimi seviyorum. Kiraya 
verdiğiniz akıllarla çocuklarımı-
zın geleceğini vermeyin. Vatana 
ve millete hizmet için yarışın. 
Sevgili davetlilerimize geldiğiniz 
için çok teşekkür ediyorum. İyi 
ki varsınız. Zafer giden hiçbir 
yol güllerle çevrili değildir.” diye 
konuştu. 

SERKAN HORUZ 
KENT YAŞAM GAZETESİ

TÜMKİAD, STK zihniyetini değiştiriyor: 
Siyasetin arka bahçesi değiliz

Tüm Kalkınma 
İş Adamları ve 

Girişimciler Der-
neği (TÜMKİAD), 

Türkiye’de sivil 
toplum kuruluş-
larının yönetim 

biçimiyle ilgili 
ciddi reformlarla 

geliyor.
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“Birinci Zenginlik Sağlık, İkinci Zen-
ginlik...”

Birinci zenginlik sağlık ise ikinci zen-
ginlik nedir?

Türk toplumlarında aile en önemli sos-
yal birlik olduğundan, ailenin temelini teşkil 
eden kadın, Türk destanlarında ve Türk 
felsefesinde önemli bir yere sahiptir.

Türklerde kadın, baş tacıdır.
Türk tarihinde kadın, hatun veya hanım 

yeri doldurulamaz…
Dünya tarihinde kadına Türkler kadar 

değer veren ve yücelten ikinci bir ırk yoktur.
Türk atasözü der ki: “Ev toprağın 

üzerine kurulmaz, bir kadın üzerine kurulur. 
Evi, ev yapan duvarı tuğlası değildir. Evi ev 
yapan, kadının kendisidir”.

Ne kadar mükemmel bir söz, ne kadar 
doğru bir yaklaşım..

Orta Asya Türk 
devletlerinde, [İskitler, 
Hunlar, Göktürkler, 
Uygurlar] kadın önemli 
hak ve yetkilere sahip 
bulunmaktadır. Örneğin 
İskitler ‘de, her kadı-
nın İskit erkekleri gibi 
savaşçı ve asker olarak 
yetiştirilmesi geleneği 
vardı. Bundan dolayı-
dır ki, İskitli Kadınlar 
her savaşta erkekleriyle 
birlikte çarpışmışlardır.

Türk devletlerinde Türk Kadın-
ları bu tür faaliyetleri büyük bir başarı ile 
yürütmüşlerdir. Hatta bu türlü faaliyetlerde 
öylesine büyük yetkilerle hareket etmişler-
dir ki Büyük Hun İmparatorluğu adına Çin 
ile ilk barış antlaşmasını Mete’nin Hatunu 
imzalamıştır.

Hunlar döneminden itibaren kadın-er-
kek ayrımı yapılmadığı gibi, kadın erkeğin 
tamamlayıcısı olarak kabul edildiğinden 
dolayı kadınsız hiçbir iş yapılmazdı. Hatta 
öyle ki kağanın emirnameleri sadece “Ha-
kan buyuruyor ki‟ ifadesiyle başlamışsa 
geçerli kabul edilmezdi. Kağanın hatunu-
nun adı kaydedilmezse o emirname geçerli 
sayılmazdı.

Yabancı devletlerin elçileri sadece 
hakanın huzuruna çıkmazlardı. Elçilerin ka-
bulü esnasında hatunun da hakanla beraber 
olması gerekirdi. Elçilerin kabulü sırasında 
hatunun da kağanın yanında olması mutlak 
kural idi.

Bazen de hatunlar tek başlarına elçi-
leri kabul ederlerdi. Örneğin; Avrupa Hun 
ülkesinden gelen elçiler Attila’nın eşi Arıg-
Han tarafından kabul edilerek devlet işleri 
görüşülmüştür. Kabul törenlerinde, ziya-
fetlerde, şölenlerde hatun hakanın solunda 
oturur, siyasî ve idarî konulardaki görüşme-
leri dinleyerek fikrini beyan eder hatta harp 
meclislerine bile katılırdı. 

Türklerde ailenin temeli kadındır. 
Türk kadını ailesinde söz sahibi olmuş 
ve kocasına daima destek olmuştur. Bu 
milattan önce de böyle idi. Avrupa, Afri-
ka ve Arabistan’daki kadınlar köle olarak 
satılırken, TÜRK KADINI her zaman hür 
ve özgür olmuştur. Ailede söz sahibi olduğu 
kadar siyasi ve ekonomik ilişkilerde devlet 
yönetiminde de söz sahibi olmuştur. Kadın-
lar kılıcını iyi kullanır, ata biner,  güreşirler 
ve savaşa katılırlardı. Bir Türk atasözü 
şöyle der: “Birinci zenginlik sağlık, ikinci 
zenginlik iyi kadındır”. Türk erkekleri, bir 
kadınla evlendiklerinde ikinci bir kadın 
almazlardı (-1a*) Ziya Gökalp bu durumu 
şöyle ifade ediyor: “Eski ırkların hiçbiri 
kadınlara Türkler kadar hak vermemiş ve 
saygı göstermemiştir” (2).

Göktürk ve Uygurlarda da kağanın hanı-
mı hatun, devlet işlerinde kocası ile birlikte 
söz sahibi olmuştur. Tıpkı Hunlarda olduğu 
gibi, emirnameler yalnız kağan adına değil, 
“Kağan ve Hatunun namına” şeklinde ibare 
ile birlikte imzalanırdı. Kadın, aile içinde de 
daima yüksek söz sahibi olmuştur. (3).

Asya Türklerinde Göktürklerin tarihi ve 
yaşamlarıyla ilgili en önemi kaynak Orhun 
kitabeleridir. VII. Yüzyıldan itibaren  Orhun 
Kitabelerinde, devlet işlerini bilen Hatunlar-
dan söz edilir.

Orhun kitabeleri de “Kağan ve Hatun 
buyurur” sözleriyle başlar. Türk kadınlarına 
verilen değerle alakalı İslam öncesi döneme 
ait birçok kaynak bulunmaktadır. Bunlardan 
birisi de İslam öncesi İtil (Volga) Bulgar-
larını ziyaret eden İbni Fadlan’ın eseridir. 
Fadlan eserinde Türk toplumunda kadının 
yerinin şaşırtıcı olduğunu itiraf etmekte ve 
şaşkınlığını açıkça belirtmektedir.

Fadlan, hatunun hükümdarın yanında 
oturduğunu ve bunun Türk geleneklerinin 
bir parçası olduğunu ve Türk kadınının asla 
erkeklerden kaçmadığını belirtir. Diğer bir 
Arap seyyah İbn Batu şu şekilde not almış-
tır: “Burada öyle ilginç bir duruma şahit 
oldum ki, o da Türklerin kadınlara göster-
diği saygıdır. Burada kadınların kıymeti ve 
saygınlığı erkeklerden daha üstündür”(4).

Dede Korkut hikayelerinde, “Deli Dum-
rul hikayesinde” Dumrul, canı yerine kendi 
canını vermeye razı olacak birisini bulmaya 
çalışır ve bunu kadında bulur. Kadını hiç 
çekinmeden canını vereceğini söyler. 

Aynı zamanda, eski Türkler kendi soy-
larından olan kadınlarla evlenmeye önem 
verirlerdi. Bu olay Türk atasözünde şu 
şekilde belirtilir “Ey Türkoğlu. Suyu çaydan 
kızı soydan al” (5).

Türk kadınların daha önce de bahsetti-
ğim gibi cesur ve onurlu olmalarıdır. Türk 
kadını her zaman at üstünde, kılıç elinde ve 
savaş meydanında en öndedir. Gene Dede 
Korkut destanımıza baktığımızda “Bamsı 
Beyrek” hikâyesinde yer alan Banu Çiçek, 
bunun en güzel örneklerinden birisidir (6).  
Diğer bir örnek Selcan Hatundur. Selcan 
Hatun, düşmanın geceleyin kocasına baskın 
yapacağından şüphelenmektedir. Kocasını 
bu konuda uyarır ve savaş başlar. Mücadele 
esnasında kocasının atı yaralanır. Savaşa 
hazır bir şekilde kenarda bekleyen Selcan 
Hatun, atını düşmanın üzerine sürer ve 
onları kılıçtan geçirir. (7).

DEVAMI GELECEK SAYIDA 

Bir Türk 
Atasözü der ki;

Mustafa 
ÇIFCI

AŞK YAZARI

Bağcılar 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli İrade 
Meydanı’nda Bağcılar Toplu 
Açılış Töreni düzenlendi. 
Bakanlıklar ile Bağcılar Bele-
diyesi’nin yaptığı tesislerin 
açılış törenine; Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın yanı sıra AK Parti 
Genel Başkanvekili Numan 
Kurtulmuş, Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanı 
Murat Kurum, Gençlik ve 
Spor Bakanı Mehmet 
Muharrem Kasapoğlu, 
Sanayi ve Teknoloji 
Bakanı Mustafa 
Varank, AK Parti 
İstanbul İl Başkanı 
Osman Nuri Ka-
baktepe, Bağcılar 
Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir, 
Esenler Belediye 
Başkanı Mehmet Tevfik 
Göksu da katıldı. 
MEYDAN DOLDU, TAŞTI

Yoğun güvenlik önlemle-
rinin alındığı etkinlik alanı, 
sabahın erken saatlerinden 
itibaren doldu taştı. Saat 
16.00’da meydana gelen Er-
doğan, coşkulu bir kalabalık 
tarafından karşılandı. Her 
yaştan vatandaş, AK Parti ve 
Erdoğan lehine slogan attı. 

MİLYARLAR YATIRILDI
Vatandaşları selamladık-

tan sonra yaptığı konuşma-
da; tek bir açılış töreniyle 
farklı alanlarda pek çok 
yatırımı vatandaşın istifade-
sine sunduklarını ifade eden 
Erdoğan, "Belediye hizmet 
binasından hükümet kona-
ğına, sivil toplum kuruluş 
iletişim merkezinden yaşlı 
yaşam merkezine, kentsel 
dönüşüm projelerinden 
eğitim tesisleri ve ibadet-
hanelere, park, bahçe ve 
caddelerden Şehr-i Bağcılar 

Sitesi'ne kadar tam 97 kalem 
eseri bugün resmen hizmete 
açıyoruz. Toplam tutarı 3 
milyar 412 milyon lirayı ge-
çen tüm bu eser, hizmet ve 
yatırımların ilçemize hayırlı 
olmasını diliyorum. Bu eser-
lerin Bağcılar'a kazandırıl-
masına vesile olan belediye 
başkanını ve ekibini tebrik 
ediyorum. Abdullah Özde-
mir'in dinamizmiyle heyeca-
nıyla samimiyetiyle sizlere 
aşkla hizmet ediyor. Bakın 
biz bu millete efendi olmaya 
değil, hizmetkar olmaya 
geldik. Biz de kendisini des-
tekliyoruz ve Bağcılar’ı asla 
ihmal etmiyoruz. Çünkü 
Bağcılar, bizim gözbebeği-
miz olan ilçelerimizdendir. 
İlk yola çıktığımız andan iti-
baren bize çok güçlü destek 
veren Bağcılar'ın kalbimizde 

ayrı bir yeri 
var” dedi.
ERDOĞAN’DAN 
BAĞCILAR’A 

ÖVGÜ DOLU 
SÖZLER
İstanbul'da, 

AK Parti'nin gönül 
belediyeciliği anlayışının 
vücut bulduğu ilçelerimizin 
birisinin Bağcılar olduğunu 
da dile getiren Erdoğan şöyle 
devam etti: “Yıllarca kaderi-
ne terk edilmiş, sahipsiz bı-
rakılmış ilçemizin çehresini 

yaptığımız yatırımlarımızla 
tamamen Allah'a hamdol-
sun değiştirdik. Kurulu-
şundan bu yana geçen 30 
yıllık sürede Bağcılar'a hepsi 
birbirinden kıymetli sayısız 
eserler kazandırdık. Bugün 
Bağcılar sosyal belediye-
cilikte referans alınan bir 
konuma geldi. Biri yapım 
diğeri proje aşamasında olan 
iki büyük millet bahçemizi 
de tamamlayarak, ilçemizin 
yeşil alan kapasitesini de 
ne yapacağız? Arttıracağız. 
Çünkü yeşil bambaşka. Üç-
yüzlü metromuzun hemen 

yanındaki 65 bin metrekare 
alana sahip Bağcılar Millet 
Bahçemizi inşallah yıl sonu-
na kadar hizmete alacağız."
ÖZDEMIR:
HIZ KESMEDEN DEVAM

97 eseri ilçeye kazandır-
mış olmanın mutluluğunu 
hep birlikte yaşadıklarını 
söyleyen Özdemir ise şöyle 
konuştu: “Sokaklarında top 
koşturduğum, okullarında 
okuduğum ve çok sevdiğim 
Bağcılarımıza genç yaşta 
hizmet etmeyi bana nasip 
eden Yüce Rabbime hamd 
ediyorum. Cumhurbaşkanı-
mızın da ifadesiyle Bağcılar, 
Ak Parti belediyeciliğinin 
okuludur. Bu okul bugün 
30’uncu yılını doldurdu. Bu 
hizmet kervanının devamı 
olarak bugün Cumhurbaş-
kanımızın teşrifleriyle 97 te-
sisin açılışını yapıyoruz. Bu 
tesislerde kadınlarımızın, 
gençlerimizin, çocuklarımı-
zın, yaşlılarımızın ve engelli 
bireylerimizin kısacası tüm 
vatandaşlarımızın hayatını 
kolaylaştıracak birçok hiz-
met sunuyoruz. Bir yandan 
ilçemizi yenilerken biryan-
dan da sosyal, kültürel ve 
çevre yatırımlarımıza hız 
kesmeden devam ediyoruz.”
ERDOĞAN’A SECCADE JESTI

Törende Özdemir tarafın-
dan Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan'a seccade hediye edildi. 
Seccadeyi kaldıran Erdoğan, 
CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu'na gönderme-
de bulunarak, "Bu seccade 
ayakkabılarla basmak için 
değil. 15 Mayıs'ta inşallah 
şükür namazını bu secca-
dede kılabiliriz" ifadelerini 
kullandı. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Milyarlar Bağcılar’a yatırıldı; 
97 tesis hizmete hazır

Bağcılar’da yapımı tamamlanan ve toplumun her kesimine hitap eden 97 tesisin 
açılışı Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın da katıldığı bir törenle yapıldı. 

DEVA Partisi İstanbul İl 
Başkanı Dr. Erhan Erol, adaylık 
başvurusunda bulunan herkesin 
birbirinden kıymetli ve seçkin 
olduğunu belirterek, başvuruda 
bulunan aday adaylarına hayırlı 
olsun temennisinde bulundu.

Demokrasi ve Atılım (DEVA) 
Partisi İstanbul İl Başkanlığı, 
Cumhurbaşkanlığı ve 28. Dönem 
Milletvekilliği seçimi için Aday 
Adaylığı başvurusunu tamamla-
yan isimleri kamuoyuyla paylaştı. 
Düzenlenen anlamlı bir iftar prog-
ramıyla Aday Adaylığı başvuru-
sunda bulunan kişilerle kaynaşma 
etkinliği düzenleyen DEVA Partisi 
İstanbul İl Başkanlığı ayrıca seçim 
sürecinde izlenecek yol haritası 
hakkında da bilgilendirme yaptı.
EROL: TÜM ADAYLARIMIZ 
BIRBIRINDEN KIYMETLI VE SEÇKIN

DEVA Partisi İstanbul İl Başka-

nı Dr. Erhan Erol, aday adaylığı 
başvurusunda bulunan herkesin 
birbirinden kıymetli ve seçkin 
olduğunu söyledi. Başvuruda bu-
lunan kişilere hayırlı olsun temen-
nisinde bulunan Başkan Dr. Erhan 
Erol, aday olan isimlerin yanında 
yer alacakları gibi aday olamayan 
isimlerin de yanında olacaklarını 
ve bu uzun yolda onlara daha iyi 
kapılar açılacağını ifade etti. Aday 
olamayan isimlerin de adaylarla 
beraber seçim çalışması yapması-
nın önemine işaret eden Başkan 
Dr. Erol, seçimlerde DEVA Parti-
si’nin önemli bir rol oynayacağına 
vurgu yaptı.

DEVA Partisi’nden İstanbul 
Milletvekili Aday Adaylığı başvu-
rusu yapan isimler de dikkat çekti. 
DEVA Partisi İstanbul İl Başkanlığı 
o isimleri kamuoyuyla paylaştı. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

DEVA’nın Istanbul Milletvekili 
Adayları açıklandı

DEVA Partisi İstan-
bul İl Başkanlığı, 
milletvekilliği 
için aday adaylığı 
başvurusunda 
bulunan isimleri 
duyurdu. 

Silivri’de gönül sofrası kuruldu
Silivri Belediye Başkanı 

Volkan Yılmaz ile Silivri 
Anadolu İl Dernekler Bir-
liği üyeleri ve yöre derneği 
başkanları hafta sonu 
iftarında bir araya geldi.

Eski festival alanında 
Silivri Belediyesi tarafın-
dan kurulan Ramazan 
çadırında gerçekleşen 
iftar programına vatan-
daşlar yoğun ilgi gösterdi. 
İftar programına; Silivri 
Kaymakamı Tolga Toğan, 
siyasi parti temsilcile-
ri, meclis üyeleri, STK 
temsilcileri, muhtarlar ve 
vatandaşlar katıldı.
YILMAZ: ADIMIZ BIR, 
ANIMIZ BIR, ACIMIZ BIR

Programda bir konuş-
ma yapan Başkan Yılmaz, 
“Bugün burada, gönül 
soframızda kendine 
has yaşam tarzı, 
kültürü, gelenek-
leri ve görenek-
leriyle, şanlı 
bayrağımızın 
altında, vatan 
topraklarına renk 
katan yörelerimizin 
dernek başkanları, 
yöneticileri ve kıymetli 
hemşehrilerimizle aynı 
sofrada oruç açmaktan 

duyduğum mutluluğu 
ifade ederek sözlerime 
başlamak istiyorum. 11 ili 
sarsan ve ‘Asrın Felaketi’ 
olarak nitelendirilen dep-
remin gölgesinde buruk 
bir Ramazan ayını hep 
beraber idrak ediyoruz. 
Necip Türk milleti her za-
manki gibi büyüklüğünü, 
cömertliğini, yardımlaş-
ma ve dayanışma ruhunu 
bu deprem sonrasında da 
gösterdi. Cumhurbaşka-
nımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan, hükümetimiz, 
belediyelerimiz, sivil 
toplum örgütlerimiz, der-
neklerimiz, kısaca topye-
kun bir şekilde depremin 
yaraları hızla sarılıyor. Biz 
de Silivri Belediyesi olarak 
Silivri Kaymakamlığımız, 

Kızılay ve Siliv-
ri’nin bütün 

bileşenle-

riyle birlikte, bedenimiz 
ve ruhumuzla deprem 
bölgesindeyiz. Silivri 
Belediyesinin, Hatay’ın 
Kumlu, Belen ve Defne 
ilçelerinde 3 tane çadır 
köyü bulunuyor. Şu an bir 
konteyner köyün hazır-
lıklarına devam ediyoruz. 
İçişleri Bakanlığımızın 
Kumlu’da yaptığı 105 bri-
ket evin bütün tefrişatının 
yapımına Nata Holding iş 
birliğiyle devam ediyoruz. 
Bu vesileyle bizlerle güç 
birliği yaparak yaraları 
sarmaya çalışan tüm 
Silivrili hemşehrilerime 
teşekkür ediyorum. İyi ki 
varsınız! Adımız bir, anı-
mız bir, acımız bir! Biz bü-
yük bir aileyiz. Doğudan 
batıya, kuzeyden güneye 
tek bilek, tek yüreğiz; biz 
Türkiye’yiz.” dedi. 

KENT YAŞAM 

Sarıyer’de faaliyet 

gösteren Elmalı, Yiğitler, 

Erenköy, Tunca, Dutğe ve 

Sarıyer Rizeliler Derneği’nin 

düzenlediği iftar programında 

Başkan Genç’e ilgi yoğun 

oldu. 

GENÇ: ASIL OLAN 
BUGÜNLERDE 
PAYLAŞMAK

Sarıyer Belediyesi ve ilçede faaliyet 

gösteren Rize derneklerinin işbirliği ile 

Sarıyer Belediyesi Ana Hizmet Binası 

yemekhanesinde iftar programı düzen-

lendi. Programa Sarıyer Belediye Başkanı 

Şükrü Genç’in yanı sıra dernek başkanları 

ve yönetimleri, CHP Sarıyer İlçe 

Yönetimi ve çok sayıda vatandaş 

katıldı. Programda konuşan Başkan 

Şükrü Genç, “Ramazan ayı özellikle 

birlik beraberliğin dilde değil özde 

sağlanması anlamına gelir. Asıl olan 

bugünlerde paylaşmak, kesesi bol 

olanın olmayanla paylaşmasıdır. 

Rızkını paylaşmak kadar önemli bir 

şey yok. Sizler buraya gelerek bunu 

yaptınız. Hepinize çok teşekkür 

ederim” dedi. KENT YAŞAM

Sarıyer’de Rizeliler iftarda buluştu
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GENEL KURUL DUYURU İLANI

BABAESKİ AĞAYERİ KÖYLÜLERİ YARDIMLAŞMA DAYANIŞMA VE KÜLTÜR 
DERNEĞİ

YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞI’NA
Derneğimizin Olağan Genel Kurulu 23 Nisan 2023 Pazar günü saat 13:00’da Yeni 

Mahalle Oğuzhan Sokak No:25/1 Küçükçekmece/ İstanbul adresindeki dernek merke-
zine aşağıda yazılı gündeme göre yapılacaktır. Belirtilen gün çoğunluk sağlanmadığı 
taktirde ikinci toplantı 30 Nisan 2023 Pazar tarihinde aynı gündemle aynı yer ve aynı 
saatte çoğunluk aranmaksızın yapılacaktır. Sayın üyelerimizin toplantıya katılımları 
saygı ile rica olunur. 

GÜNDEM
1- Açılış ve Yoklama
2- Kongre Başkanlık Divan Seçimi 
3- Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı 
4- Yönetim Kurulu faaliyet raporu ile Denetim Kurul raporunun okunması ve 

müzakeresi 
5- Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu ayrı ayrı ibrası 
6- Tahmini bütçenin görüşülerek onaylanması 
7- Yeni Yönetim Kurulu, Yeni Denetim Kurulu Asil ve Yedek üyelerinin Seçimi 
8- Dilek ve Temenniler 
9- Kapanış

Eğitimde fırsat eşitliği 
ilkesiyle 'Her mahalleye bir 
kreş' hedefini hızla gerçek-
leştiren Beylikdüzü Beledi-
yesi, üçüncü gündüz çocuk 
bakımevini ilçeye kazandır-
dı. 2017 yılında şehit edilen 
öğretmen Necmettin Yıl-
maz’ın adının ölümsüzleştiği 
Yuvamız Beylikdüzü Şehit 
Öğretmen Necmettin Yılmaz 
Gündüz Çocuk Bakımevi 
hizmete açıldı. 

Selvi Kılıçdaroğlu’nun 
katılımıyla gerçekleşen açılış 
törenine Beylikdüzü Beledi-
ye Başkanı Mehmet Murat 
Çalık ve Zehra Çalık, Dilek 
İmamoğlu ve Deniz Hançer-
li’nin yanı sıra ilçe proto-
kolü katılım sağladı. Saygı 
duruşunun ardından İstiklal 
Marşı’nın okunmasıyla baş-
layan programda, Necmettin 
Yılmaz’ın anısına özel ha-
zırlanan videonun gösterimi 
gerçekleşti. Açılışın ardından 
gündüz çocuk bakımevine 
katkılarından dolayı Matbaa-
cılar Kooperatifi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Yusuf Coşkun’a 
plaket ve çiçek takdim edildi. 
724 metrekarelik alanı bu-
lunan ve 6 derslikten oluşan 
gündüz çocuk bakımevi 150 
öğrenci kapasitesine sahip. 
İçerisinde; açık-yarı açık 

oyun alanları, ortak etkinlik 
alanı, amfi ve yemekhanenin 
bulunduğu gündüz çocuk 
bakımevi; çocukların eğiti-
mine, kadınların ise sosyal 
hayata katılımına destek 
verecek.
KILIÇDAROĞLU: HALEN 
BİLGİSAYARI OLMAYAN 
ÇOCUKLARIMIZ VAR

Konuşmasına kreşlerin 
önemine değinerek başlayan 
Selvi Kılıçdaroğlu, “Ne kadar 
çok kreş açılırsa ülkemizin 
geleceği açısından o kadar 
iyi olacaktır. Kreşler, anne 
ve çocuk ilişkisi bakımından 
da çok önemli. Çünkü anne, 
çocuğunu güvenle bıraka-
cağı bir yer bulduğu zaman 
çalışma hayatına da atılır. Bu 

yuvalara Türkiye’nin gerçek-
ten çok ihtiyacı var. Şimdilik 
belediyeler eliyle yürütül-
meye çalışılıyor. Eğitimde 
eşitlik büyük öneme sahip, 
fakat günümüzde, çağ bu 
kadar ilerlemişken ne yazık 
ki henüz bir bilgisayara veya 
internete ulaşamayan çocuk-
larımız var. Bunların hepsi 
birer eksiklik” ifadelerini 
kullandı. 
ÇALIK: KARANLIKLARI 
AYDINLIĞA ÇEVİRECEK 
BİR ÇOCUK BAKIMEVİNİ 
AÇIYORUZ

Beylikdüzü’nde bir yaşa-
mı, kültürü ve geleceği inşa 
etmek için çalıştıklarını ifa-
de eden Beylikdüzü Belediye 

Başkanı Mehmet Murat Çalık 
ise “Ülkemizin çocuklarına 
ve gençlerine miras olarak 
çılgın projeler değil, aklın 
ışığında; bilim, sanat ve kül-
tür ile yoğrulmuş bir gelecek 
tasarlamak için mücadele 
veriyoruz. Biz bugün burada, 
karanlıkları aydınlığa çevi-
recek bir çocuk bakımevini 
açıyoruz. Bu yuva çocukları-
mızın arkadaşlarıyla bir ara-
da yaşam becerileri kazan-
dığı, yoksulluğun yarattığı 
yoksunluktan uzak; sosyal, 
motor ve dil becerilerini 
geliştirdikleri bir merkez ola-
cak. Bu merkezlerin sayısını 
2023’te de artırmaya devam 
etmek zorundayız. Zorunda-
yız diyorum çünkü; aydınlık 
bir Türkiye yaratmanın ve bu 
ülkeye kalıcı bir bahar yaşat-
manın yolu istikrarlı bir okul 
öncesi eğitim politikasından 
geçiyor. Şehit öğretmenim 
sen rahat uyu. Biz Beylik-
düzü’nde ve yakında tüm 
Türkiye’de; senin şarkını 
bıraktığın yerden söylemeye, 
sana öğrencilerinle birlikte 
dünyanın tüm çiçeklerini 
getirmeye, yılmadan ve 
yorulmadan devam edece-
ğiz” şeklinde konuştu. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Beylikdüzü’nün yeni çocuk 
bakımevini Kılıçdaroğlu açtı
Beylikdüzü Belediyesi, yapımını tamamladığı üçüncü gündüz çocuk bakımevi olan Yuvamız Beylikdüzü Şe-
hit Öğretmen Necmettin Yılmaz Gündüz Çocuk Bakımevi’ni, Selvi Kılıçdaroğlu’nun katılımıyla hizmete açtı. 

Türkiye’den 
Lozan Mübadilleri 
Vakfı (LMV) ve Şişli 
Belediyesi ile Yuna-
nistan’dan da Küçük 
Asya İncelemeleri 
Merkezi (KMS) ve 
Azınlık Grupları Araş-
tırma Merkezi’nin 
(KEMO) paydaşlığın-
da; Lozan Müba-
delesi’nin 100. 
yılı dolayısıyla 
“100. Yılında 
Türk-Yunan 
Zorunlu 
Nüfus 
Mübadele-
si Bellek, 
Kimlik ve 
Yeniden İnşa” 
konulu ulusla-
rarası bir sempoz-
yum gerçekleştirildi.

1-2 Nisan tarihle-
rinde Şişli Belediyesi 
Nazım Hikmet Kültür 
ve Sanat Evi’nde 
düzenlenen sempoz-
yuma; Türkiye, Yu-
nanistan, İngiltere, 
Fransa, Brezilya ve 
Kanada üniversitele-
rinden 36 akademis-
yen ve araştırmacı ile 
bağımsız araştırma-
cılar katıldı.
MÜBADELE KONUSU 
ÇOK YÖNLÜ 
TARTIŞILDI

Türk-Yunan Nü-
fus Mübadelesi’nin 
100. yılında düzenle-
nen bu sempozyum-
da mübadele konusu 
çok yönlü masaya 
yatırıldı.

Sempozyumda 
önemli şu soruların 
yanıtları akademis-
yenlerin sunumlarıy-
la yeniden ele alındı:

•Zorunlu göçün 
tarihsel şartları ne-
lerdi? 

•20. yüzyılın 
başlarında Osmanlı 
İmparatorluğu ve 
Avrupa’daki diğer 
imparatorlukların 
yıkılmasının, göç 
hareketleri ya da 
zorunlu göç üzerinde 
nasıl bir etkisi oldu? 

•Siyasal yaklaşım-

ların geri dönülemez 
şekilde değişimi ve 
ulus - devlet süreci 
yeni yüzyılın kurgu-
lanmasında nasıl bir 
etki yarattı? 

•Bu süreçte zorun-
lu göç şart mıydı? 

•Mübadele insan 
haklarına ne kadar 
uygundu? 

•Halklar üzerinde 
ne gibi travmalar 
yarattı? 

•Zorunlu göçün 
ülkelerin ekonomik 
ve toplumsal yaşam-
larında ne gibi tahri-
batları ya da katkıları 
oldu? 

•Vatanlarını 
terk eden halkların 
kendileriyle birlikte 
götürdükleri kültürel 
zenginlik, geride ka-
lan ülkenin çoğulcu 
yapısı üzerinde ne 
gibi tahribat yarattı 
ya da gittikleri ülke-
lere neler kattı? 

•Geride bırakılan 
tarihi ve kültürel 
miras ne kadar ko-
rundu?

•Mübadillerin 
sonraki kuşakları bu 
mirası nasıl anlam-
landırıyor? 
“MÜBADELE ŞART 
MIYDI?”

Prof. Dr. Zafer 
Toprak, “zorunlu 
yerinden etmenin”, 
Nürnberg Mahkeme-
leri’nden sonra ciddi 
bir insan hakları 
ihlali ve suçu olarak 
kabul edildiğinin 

altını çizdi. 
KESKİN: MADDİ VE 
MANEVİ YIKIM OLDU

Şişli Belediye Baş-
kanı Muammer Kes-
kin de sempozyumun 
sonunda gerçekleşti-
rilen değerlendirme 
toplantısında önemli 

konuların altını 
çizdi. Mübadele-

ye tabi tutulan 
halkların 
yaşadıkları 
zorlukları 
değerlendi-
ren Keskin, 
bu konuda 

şunları ak-
tardı: “Mü-

badeleye tabi 
tutulan kişilerin 

karşı karşıya kaldık-
ları büyük bir maddi 
ve manevi yıkım söz 
konusu… Mekânsız-
laşma, itibarlarını 
ve statülerini terk 
etmeleri, mülkle-
rini kaybetmeleri, 
sağlık sorunları, 
adaptasyon sürecinde 
yaşadıkları büyük 
sıkıntılar, gittikleri 
ülkelerde potansiyel 
düşman olarak görül-
meleri ve zorbalığa 
maruz kalmaları, 
dil sorunu, vatan 
hasreti gibi pek çok 
alt başlıkta bu büyük 
yıkımının nedenleri-
ni bulabiliriz.”
MÜBADELENİN AYAK 
İZLERİ SERGİSİ AÇILDI

Sempozyumun 
gerçekleştirdiği Şişli 
Nazım Hikmet Kültür 
Evi Fuaye Alanı’nda; 
Karikatürist Semih 
Poroy'un "Mübadele-
nin Ayak İzleri" isimli 
karikatür sergisi de 
açıldı. Mübadelenin 
metninin 19 mad-
desinin karikatür-
lerle anlatıldığı ve 
Şişli Belediyesi’nin 
katkılarıyla hazırla-
nan sergi, 9 Nisan'a 
kadar Şişli Belediyesi 
Nazım Hikmet Kültür 
ve Sanat Evi’nde açık 
olacak. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Bir asır geçti… Zorunlu göç; 
Lozan Mübadelesi

Lozan Mübadilleri Vakfı(LMV) ile Şişli Belediyesi, 1-2 Nisan tarihleri 
arasında “100. Yılında Türk-Yunan Zorunlu Nüfus Mübadelesi Ulus-

lararası Sempozyumu/Bellek, Kimlik ve Yeniden İnşa” başlığıyla 
önemli bir sempozyum düzenledi.

Sahur programında genç-
lerle bir araya gelen Esenyurt 
Belediye Başkanı Kemal Deniz 
Bozkurt, “Hayallerinizden 
vazgeçmeyin. Umudunuzu 
kaybetmeyin. Sizlere bakınca 
çok güzel bir gelecek görüyo-
rum” dedi.

Ramazan ayı Esenyurt’ta 
birçok farklı etkinliklerle 
geçirilmeye devam ediyor. 
Esenyurt Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, ilçedeki 
gençlerle sahur programında 
buluştu. Esenyurt Kültür 
Merkezi’nde düzenlenen 
programda gençlerin merak 
ettiği soruları yanıtlayan 
Bozkurt, YKS sınavı girecek 
gençlere tavsiyelerde bulun-
du. Gençlerin mutlaka sevdiği 
işi yapması gerektiğini be-

lirten Başkan Bozkurt şöyle 
konuştu: “Sizlerle beraber 
olmak inanın çok güzel. 
Sizlere bakınca geçmişimi 
görüyorum. Bazılarınızın 
hayalleri var ve bazılarınız 
geleceğe dair endişe duyuyor. 
İnşallah birlik ve beraberlik 
içinde yaşamın önünde bütün 
engelleri aşacağız.”
“BİRBİRİNİZİ 
AYRIŞTIRMAYIN”

Gençlerin iyi yaptıkları 
işte uzmanlaşmaları gerekti-
ğini söyleyen Bozkurt, “Eğer 
yaşamınızı kurgularsanız 
sonraki süreçlerde de daha 
başarılı olacaksınız, bundan 
emin olun. Meslek seçerken 
ya da herhangi bir işte hangi 
şey sizi mutlu ediyorsa, hangi 

işten memnun olacaksanız 
onu seçin. İyi meslek diye bir 
şey yoktur, neyi iyi yapabili-
yorsunuz diye bir şey vardır. 
Hangi konuda yetenekliyseniz 
en iyi iş odur diye düşünüyo-
rum. Sizden bir diğer ricam 
ise, birbirinizi ayrıştırma-
yın. Farklı olabilirsiniz ama 
birbirinizi farklılıklarınızdan 
dolayı ayrıştırmayın. Bu 
farklılık bazen kökeninizden 
dolayı olabilir, bazen ailenizin 
inancından dolayı olabilir. 
Bunların hiçbirisinin önemi 
yok. Hepimiz insanız Allah 
bizi yarattı, dolayısıyla insan 
olarak birbirimizi kabul 
etmemiz durumunda bir 
arada yaşayabiliriz. Gerisi 
kendiliğinden gelecektir” diye 
konuştu. KENT YAŞAM 

Bozkurt’tan gençlere: 
Hayallerinizden vazgeçmeyin

Başkan Gökhan Yüksel’in öncü-
lüğünde, sosyal belediyeciliğe örnek 
olacak birbirinden farklı uygula-
malara imza atan Kartal Belediyesi; 
ailelerin, yeni doğan bebeklerine 
ilk hediyelerini teslim ediyor. 

Kartal sosyal belediyecilik anla-
yışıyla icraatlarına devam ediyor. 
Kartal Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü tarafından 
gerçekleştirilen, ‘Kartalımıza Hoş 
Geldin Bebek Hediye Paketi’ projesi 
kapsamında, Kartal’da yaşayan 0-9 
ay (9 ayı tamamlamamış) grubun-
daki bebeklerin aileleri evlerinde 
ziyaret edilerek, içinde bebeklerin 
temel ihtiyaçlarını karşılayacak bir 
hediye paketi kendilerine teslim 
ediliyor.
“HOŞ GELDİN BEBEK” ÇANTASI

Proje sayesinde, yeni doğan 
bebeklerin temel ihtiyaçları karşı-
lanarak, ailelerin mutluluklarına 
ortak olunuyor. İçerisinde; bebek 
kıyafetleri, emzik, biberon, bebek 
battaniyesi, bebek temizleme 
pamuğu, diş kaşıyıcı, bebek bakım 
örtüsü, emzirme önlüğü, bebek 
şapka, eldiven ve önlüğü, bebek 
paketinin konulacağı çanta, tebrik 
kartı ile bebek bakım el kitabının 
olduğu ‘hoş geldin bebek’ çantası, 
Kartal Belediyesi’nin yeni doğanla-
ra ilk hediyesi oluyor.

Kartal sınırları içerisinde 
ikamet eden ve bebekleri 9 ayını 
doldurmamış aileler, 444 4 578 nu-
maralı iletişim hattını kullanarak 
çağrı merkezinden başvuruda bulu-
nabilir ve bebekleri için hazırlanan 
paketi alabilir.  

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Yeni 
doğanlara 
ilk hediye 

Kartal’dan
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Kahramanmaraş merkezli 
depremlerin ardından gözler 
büyük şehirlere çevrildi. Özellik-
le İstanbul’da olası bir depreme 
karşı hangi ilçenin ne kadar ha-
zırlıklı olduğu merak konusu.

Ümraniye Belediyesi 2019’dan 
bu yana ilçede “Kentsel Dönü-
şüm Bilgilendirme Programı” 
kapsamında, kentsel dönüşüm 
konusunda istekli olan mülk 
sahiplerinin bulunduğu 6 bin 
100 binada toplantı ve çalışmala-
rını tamamladı. Bu sayede 85 bin 
kişinin güvenli konutlara kavuş-
masının önü açıldı. 2019’dan bu 
yana Ümraniye’de 644 bina dö-
nüşüme girerek toplamda 2 bin 
814 konut yeni sahiplerine teslim 
edildi. Bu sayede 4 yılda yaklaşık 
13 bin kişi yeni ve güvenli evleri-
ne kavuştu.
85 BİN KİŞİYE ULAŞILDI

Bu konudaki çalışmalarını 
yıllardır aksatmadan sürdüren 
Ümraniye Belediyesi Kentsel 
Dönüşüm Müdürlüğü tarafından 
gerek vatandaşların binaların-
da, gerekse Kentsel Dönüşüm 
Ofisi’nde dönüşüm konusunda 
gönüllü olan vatandaşlara yö-
nelik bilgilendirme toplantıları 
düzenleniyor. Bu toplantılar sa-
yesinde, 6 bin 100 binada detaylı 

kentsel dönüşüm bilgilendirme 
çalışmaları yapıldı.

Söz konusu bu binalardaki 
21 bin 220 bağımsız bölümün 
sakinleri gerek kamu, gerekse 
özel kentsel dönüşüm projeleri 
için uzlaşmaya hazır ve eksik-
siz bilgiye sahip hale geldi. Bu 
toplantı ve çalışmalar neticesin-
de yaklaşık 85 bin kişi sonuçsuz 
çekişmelerden kurtularak, doğru 
bilgi ve yönlendirmeye en yetkili 
birimden ulaşarak;  güvenli ve 
konforlu konutlara kavuşmak 
için ilk adımı atmış oldu. Bu 
bilgilendirme toplantıları sonrası 
4 yılda Ümraniye’de 644 bina 
kentsel dönüşüme girerek 2 bin 
814 konut sahiplerine teslim 
edildi. Bu sayede yaklaşık 13 
bin kişi yeni ve güvenli evlerine 
kavuşmuş oldu.
YILDIRIM: VATANDAŞLARIMIZI 
SAĞLIKLI KONUTLARA 
ULAŞTIRIYORUZ

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım konuyla ilgili 
olarak, “Ümraniye Belediyesi 
olarak ilçemizdeki kentsel dö-
nüşüm çalışmalarına 6 Şubat’ta 
yaşadığımız depremlerin ardın-
dan başlamadık. Uzun bir süre 
İstanbul Büyükşehir Belediye-

si’nde görev yapmış bir mühen-
dis, bir idareci olarak olası bir 
İstanbul depreminin büyük bir 
yıkıma neden olacağını çok iyi 
bilen biriyim. 2019’da Ümrani-
ye Belediye Başkanı seçildikten 
sonra ilçede önemli bir kentsel 
dönüşüm çalışması yapılması 
için müdürlük kurduk. Kentsel 
dönüşüm müdürlüğümüz dört 
yıldır Ümraniye’de güzel işler 
ortaya koyuyor. Düzenlediğimiz 
bilgilendirme toplantıları ve yap-
tığımız proje çalışmalarıyla on 
binlerce vatandaşımızın sağlıklı 
ve kaliteli konutlara kavuşma-
sına vesile olduk” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Ümraniye Belediyesi 2019’dan bu yana ilçede “Kentsel Dönüşüm Bilgilendirme 
Programı” kapsamında, kentsel dönüşüm konusunda istekli olan mülk sahip-
lerinin bulunduğu 6 bin 100 binada toplantı ve çalışmalarını tamamladı.

ÜCRETSİZ
REHBERLİK

Kentsel Dönüşüm 
Müdürlüğü 2019’den 
beri vatandaşlara 
ücretsiz ve şartsız; 
kentsel dönüşüm 
hukuki ve teknik des-
tek hizmeti vermeye 
başladı. Bu hizmet 
dâhilinde belediyeye 
başvuru yaparak ta-
lepte bulunan mülk 
sahiplerine; imar 
durumu, muhtemel 
yapılaşma şartları, 
güncel piyasa koşul-
larına göre kentsel 
dönüşümde karşıla-
şabilecekleri du-
rumlar, sözleşme ve 
protokol kontrolleri 
de dâhil olmak üzere 
bilgilendirmeler tek 
tek yapılıyor.

Ümraniye’nin dönüşümü 
tüm hızıyla sürüyor

Kâğıthane Belediyesi 
tarafından ilçeye çocukların 
keyifli vakit geçirebileceği 
4.060 metrekarelik yeni bir 
park kazandırılıyor.

Yeşil Vadi projesi kapsa-
mında;  Massan Parkı’nın 
2.250 metrekaresi yeşil 
alandan oluşuyor.  Parka 410 
adet ağaç ve 13 bin 500 adet 
çalı dikildi. Yanı sıra parkta 
1.330 metrekare çim yeşil 
alanı bulunuyor.
ÖZTEKİN: ÇOCUKLARIMIZ 
DOĞAYLA İÇ İÇE OLACAK

Parkın yakın zamanda 
hizmete açılacağını söyleyen 
Kâğıthane Belediye Başkanı 
Mevlüt Öztekin; “Sosyal ve 
doğal bir mekân olan Mas-
san Parkı’nda çocuklarımız 
aileleri ile birlikte şehrin 
ortasında dinlenip, doğayla 
iç içe olacaklar. Parkımızda 
çocuk oyunları ve kültür-
fizik için 330 metrekare 
epdm döşemeli bir zemin 
bulunuyor. Burası çocukla-
rımıza kullanım kolaylığı 
ve güvenliği sağlayacak. 

Dinlenme alanlarında ise 
270 metrekare traverten gibi 
doğal döşemeler kullanıldı. 
Aynı zamanda 6 pergola, 8 
bank ve yol kenarı boyun-
ca alanı caddeden ayıran 
ağaçlarımızı destekleyen 38 
saksı yer aldı. Hemşerileri-
miz inanıyorum ki burada 
çok keyifli zamanlar geçire-
cekler.” dedi. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Massan Parkı’nda 
sona yaklaşıldı

‘Yansımalar’ temasıyla 
yayınlanan rapor, Akçansa’nın 
sürdürülebilirlik vizyonuyla; 
çevre, toplumsal kalkınma, ge-
lecek stratejileri ile finansal ve 
finansal olmayan performan-
sını geniş bir yelpazede ortaya 
koyuyor.

2010 yılından bu yana 
sürdürülebilirlik performansını 
tüm paydaşlarıyla uluslararası 
standartlarda paylaşan Akçan-
sa, ilk entegre faaliyet raporu-
nu yayınladı.

Şirket, 2022 yılı finansal 
ve finansal olmayan perfor-
mansının çok boyutlu bir 
değerlendirmesi niteliğindeki 
ilk entegre faaliyet raporun-
da faaliyetlerini ve gelecek 
stratejilerini bütünsel bir bakış 
açısıyla ele alıyor.
ÇEVREYE, GEZEGENE 
DUYARLI BAŞLIKLAR…

Şirket rapor kapsamında 
paylaştığı çalışmalarıyla Bir-
leşmiş Milletler Küresel İlkeler 
Sözleşmesi (United Nations 
Global Compact- UNGC) ve 
Birleşmiş Milletler Kadının 
Güçlenmesi Prensipleri’ni de 
(Women Empowerment Prin-
ciples - WEPs) destekliyor. 

Şirket altı sermaye ögesi 
kapsamında yarattığı değeri 
ve Sürdürülebilir Kalkınma 
Amaçları’na olan katkılarını ‘İş 
Sağlığı ve Güvenliği’, ‘Çevre-
sel Ayak İzinin Azaltılması’, 
‘İnovasyon ve Dijitalleşme’, 
‘Döngüsel Ekonomi’, ‘İyi Bir 
Komşu Olma’ ve ‘İnsan, Uyum 

ve Şeffaflık’ başlıkları altında 
detaylı olarak paylaşıyor. 
“SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK 
STRATEJİMİZİN MERKEZİNDE”

Raporda tüm paydaş grup-
larının katılımıyla belirlenen 
öncelikli konu başlıklarına ait 
performans sonuçlarına yer 
veriliyor. Öncelikli konularını 
daha konsolide bir yapıya taşı-
yarak 18 başlık altında topla-
yan Akçansa, bu süreçte Avrupa 
Finansal Raporlama Danışma 
Grubu’nun (EFRAG), şirketlerin 
çifte önemlilik matrisi oluştur-
malarına yönelik hazırladığı 
dokümanından faydalandı. 
Yedi ayrı paydaş grubu ile 
yürütülen çalışmada operas-
yonları kapsamında çevreye 

ve topluma olan etkilerinin 
büyüklüğünü belirleyen şirket, 
üst yönetim kadrosu ile gerçek-
leştirdiği odak grup çalışmaları 
ile de öncelikli konularının iş 
süreçlerine etkisini inceledi.

Konuya ilişkin değerlen-
dirmelerde bulunan Akçansa 
Genel Müdürü Vecih Yılmaz 
şunları söyledi; “Bu yıl ilk kez 
yayınladığımız entegre faaliyet 
raporumuz ile finansal sonuç-
larımızın yanında çevresel, 
sosyal ve kurumsal yönetim 
alanlarında gösterdiğimiz 
performansımızı yarattığımız 
değer ölçeğinde kamuoyu ile 
paylaşıyoruz. Etkilerini her 
geçen gün daha fazla hisset-
tiğimiz küresel iklim krizi ile 
mücadelede attığımız adımları 
ve sürdürülebilir kalkınmayı 
destekleyen örnek uygula-
malarımızı yaygınlaştırmayı 
amaçlıyoruz. Sürdürülebilirliği 
iş stratejimizin merkezinde 
tutuyor, gelecek planlarımı-
zı bu yönde kurguluyoruz. 
Sürdürülebilirlik gibi çok 
boyutlu bir konuyu kapsayıcı 
bir yaklaşımla ele alıyor; geniş 
yelpazede insan ve toplum 
hayatına sürdürülebilir katkı 
sağlama prensibiyle çalışmaya 
gayret gösteriyoruz. İlk entegre 
faaliyet raporumuz 2022 yılın-
daki çalışmalarımızın, gelecek 
rotamızın ve paydaşlarımızla 
birlikte yarattığımız değerin 
yansıması yönüyle öne çıkıyor”

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

faaliyet raporunu yayınladı
Sabancı Holding ve Heidelberg Materials ortak kuruluşu Akçansa ilk Entegre Faaliyet Raporu’nu yayınladı. 

Küçükçekme-
ce Belediyesi’nin 
Sefaköy Kültür ve 
Sanat Merkezi’nde 
gerçekleştirdiği 
Ramazan etkinlikleri 
Küçükçekmecelile-
rin büyük ilgisiyle 
devam ediyor. 

Eski Ramazanları 
aratmayan birbirin-
den güzel etkinlik-
leri vatandaşlarla 
buluşturan Küçük-
çekmece Belediyesi, Ramazan 
ayına özel tasavvuf müziğinden 
gölge oyunlarına, konserlerden 
tiyatro gösterilerine ve söyleşilere 
kadar birbirinden renkli ve eğlen-
celi programları ücretsiz izleme 
imkânı sunuyor. 
HER YAŞA UYGUN ETKİNLİKLER

7’den 70’e her kesime hitap 
eden programlarda hem yetişkin-

ler hem de çocuklar için uygun 
etkinlik seçenekleri yer alıyor. 
Ramazan ayının vazgeçilmez-
leri arasında yer alan Hacivat 
Karagöz, çocuk şarkıları, gölge 
oyunları, orta oyunlar, illüzyon 
ve jonklör gösterilerinde çocuk-
lar keyifle vakit geçiriyor. Çeşitli 
konserlerin yer aldığı etkinlik 
programında,  yetişkinler de hem 
tasavvuf müziğine hem de sanat 

ve halk müziğine doyuyor. 
RİNG SEFERLERİ HİZMETTE

Küçükçekmece Beledi-
yesi, etkinlik merkezine 
ulaşımı, belli lokasyon-
lardan ring seferleri ile 
sağlıyor.  Ramazan boyunca 
her akşam saat 20. 00’de 
Arenapark AVM, Cennet 
Kültür ve Sanat Merkezi 
önü, Kanarya, Yarımbur-
gaz, Mehmet Akif Bilgi 
Evleri önü ile Halkalı Mar-
maray ve Sefaköy Metrobüs 

duraklarından ring seferleri 
gerçekleştiriliyor. 

Küçükçekmece’de Ramazan 
etkinlikleri, Sefaköy Kültür ve 
Sanat Merkezi’nde 19 Nisan’a dek 
sürecek. Etkinliklerle ilgili ayrın-
tılı bilgiyi Küçükçekmece Beledi-
yesi web sayfası ve sosyal medya 
kanallarından takip edebilirsiniz. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Özlenen Ramazan 
etkinlikleri 
Küçükçekmece’de
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14 Mayıs’ta yapılacak Tür-
kiye’nin en kritik seçimine 1,5 
aydan kısa bir süre kala siyasi 
partilerin, milletvekillerin ve 
adayların saha çalışmaları tüm 
hızıyla sürüyor.

CHP’de uzun yıllar önemli 
görevler üstlenen İstanbul Mil-
letvekili Gürsel Tekin, yaptığı 
saha çalışmaları ve Türkiye’nin 
kritik sorunları hakkındaki 
araştırmalarıyla iktidara veya 
muhalefete yakın fark etmek-
sizin yayın organlarında geniş 
yer bulan bir isim. Tekin yaptı-
ğı çalışmalar kapsamında ve 14 
Mayıs’ta yapılacak yüzyılın en 
önemli seçimiyle ilgili gaze-
temize konuk olarak Yaşam 
Medya Grubu Yönetim Kurulu 
Başkanı Celal Karaali’ye özel de-
ğerlendirmelerde bulundu. 

Tekin, ekonomiden, sı-
ğınmacılara, uyuşturucudan, 
seçim güvenliğine kadar yap-
tığı detaylı çalışmaları okuyu-
cularımız ve izleyicilerimizle 
paylaştı.

Gürsel Tekin: Öncelikle 
sözlerime şöyle başlamak isti-
yorum; CHP’de tüm kademe-
lerde görev yaptım. Ben duayen 
değil, partimin marabasıyım. 
Ben siyasetin okulunda yetiş-
tim. Altı genel başkanımla 
çalıştım. 94’ten bu yana ilçe, il 
yöneticiliği, il başkanlığı, parti 
meclisi, sekreterlik… Burası 
benim için çok önemli ve ger-
çekten büyük bir okul. 
“DARBECİLER BİLE TARAFSIZ 
BAKANLIKLAR İSTEMİŞTİ”

C.K: Seçim güvenliği ko-
nusunda ciddi endişelerinizin 
olduğu biliniyor, ne söylemek 
istersiniz?

Gürsel Tekin: Stalin’in çok 
güzel bir cümlesi var; “Oy vere-
ne değil, oy sayana bakacaksı-
nız”. Bugüne kadar muhalefet 
partileri sandıklara hiç sahip 
çıkamadı. Sayın Kılıçdaroğ-
lu’nun 2009 yılında belediye 
başkanlığı adaylığı seçimi 
dışında hiçbir dönem sandıklar 
kontrol altına alınamadı.

Dünyaya baktığınız zaman 
sandık güvenliği devletin 
sorumluluğunda olmalıdır. Ne 
demek partiler oylara sahip 
çıkacak? 

Siyasetçilerimiz televizyon-
larda çok güzel konuşuyorlar. 
Sistemimiz harika diyorlar ama 
veri geliyorsa sistem iyidir. 
Veri gelmiyorsa dünyanın en 
iyi sistemi de bir işe yaramaz. 

STK’lar sandıkları koruyabilir 
diyorlar. Bu mümkün değil. 
Çünkü taş yerinde ağırdır. 
Kadıköy’de Çankaya’da elbette 
olsunlar ama çok da gerek yok, 
bana Urfa gibi yerlerde benim 
sandık görevlilerimin olmadığı 
yerlerde daha etkili olurlar. 197 
bin sandığa bir asil bir yedek 
sandık görevlisi yazmadığınız 
sürece STK’lar, parti teşkilatla-
rı, iyi sistemler, 50 bin avukat… 
Bunların hiçbirinin anlamı 
kalmayacak. En önemli şey 
ıslak imzalı tutanaktır. Ben 
birçok seçim yönettim, sandık 
başkanlığı da yaptım. Islak im-
zalı tutanakları getirmediğiniz 
sürece tartışma bitmez. Şöyle 
bir hikayem var; 94 seçimlerin-
de ANAP’la kafa kafaya gider-
ken Kadıköy’de daha sandıklar 
açılmadan Refah Partili ilçe 
başkanımız kapıdan çıkarken 
bana bir kağıt verdi sonra oku 
dedi ben de dayanamadım açıp 
okudum ve 700 küsür fark-
la kazandığımız yazıyordu. 
Sandıklar açıldı ve gerçekten de 
dediği gibi oldu. Bunun nedeni 
seçim esnasında alınan ıslak 
tutanaklardı.

2017’de 3 milyon mühür-
süz oy kabul edildi. Dünyanın 
hiçbir yerinde böyle bir şey 
olamaz. Tek bir mühürsüz oy 
iptal olur. Gelelim 2018’de yine 
aynı sıkıntı. 2019’da bütün 
heyecana rağmen orada da ek-
siklerin olduğunu görüyorum. 
Şimdi bakıyorum, Anadolu’nun 
herhangi bir yerinde bir görev-
limiz sıkıntı yaşarsa savcıya 

mı gidecek YSK’ye mi gidecek? 
Şikayeti iletebileceğimiz bir 
yer yok. Herkes diline dolamış 
darbeciler darbeciler… Darbeci-
ler ne yapmış biliyor musunuz? 
3 bakanlığın tarafsız olmasını 
Anayasa’ya koymuş. Ulaştırma 
Bakanlığı, Adalet Bakanlığı ve 
İçişleri Bakanlığı tarafsız yapıl-
mış sağlıklı bir seçim yapıl-
ması için. Şimdi bakıyorsunuz 
bırakın tarafsız olmayı hepsi 
milletvekili adayı. Ama bakıyo-
rum böyle bizden herkes diyor 
tamam her şey tamamdır. İşte 
böyle olunca benim saçlarım 
diken diken oluyor. 

Sadece Altılı Masa değil, 
bu ülkenin çıkarını düşünen 
herkesi vatandaşın oyunu ko-
rumak için çağırıyorum. Aylar 
öncesinden iktidar seçimi ka-
zanmak için yeni yasa geçirecek 
dedim. Seçim yasasını değiştir-
diler. Bunun adı “seçimi kazan-
ma yasasıdır”. Seçim günü için 
iki hayati mesele var; biri ıslak 
imzalı tutanaklar, diğeri de ka-
mera sistemi. Kameralar zaten 
hazır sınavlar olduğu için. 
“SIĞINMACILAR SEÇİM KAYBET-
TİRECEKSE DÜKKANI KAPATIP 
GİDİN KARDEŞİM”

C.K: Yabancı seçmenler 
seçimin kaderini belirleyebi-
lir mi?

Gürsel Tekin: Kaç seçmenin 
oy kullanacağı konusunda çok 
net bir rakam yok elimizde ama 
bu 65 milyonluk bir seçmen 
kitlesinde sorun yaşatmama-
lı. Eğer 400-500 bin yabancı 

seçmen seçimi kaybettirecekse 
kusura bakmayın dükkanı 
kapatıp gidelim kardeşim. 
Ayrıca yabancı seçmen de bize 
oy verebilir çünkü ekonomik 
anlamda onlar da çok büyük 
sıkıntı yaşıyorlar gerek normal 
vatandaşlar gerek esnafları 
olsun aynı dertlerden muzda-
ripler. Dünyada savaş kıyamet 
varken gıda fiyatlarının arttığı 
tek ülke Türkiye. Bu iktidar 
bu ülke için beka meselesidir. 
Sayın genel başkanımızın 
adaylığını açıkladığı gün döviz 
düştü, borsa yükseldi Türkiye 
nefes aldı. Seçimden sonra 
inşallah daha iyi olacak. 

C.K: Sığınmacıları 
iki yıl içinde göndermek 
mümkün mü?

Gürsel Tekin: Tabi kamyon-
lara doldurup gönderecek deği-
liz. Önce burada bir barış sağ-
layacağız. Sınırın iki yanındaki 
insanlar akrabalar, kardeşlik 
hukuku var. Küresel ülkelerin 
aparatı olmaktan çıkacağız. 
Ne oldu da biz böyle bir savaşın 
içindeyiz? 2011 yılında Erdoğan 
ile Esad arasındaki ilişkiyi çok 
beğeniyordum. Biz Suriye ile tel 
örgüleri kaldırıyoruz demiş-
ti sayın Erdoğan. Üstünden 
sadece altı ay geçti. Erdoğan şu 
cümleyi kurdu; Sabrım taştı. 
Sayın Erdoğan o altı ay içinde 
sabrınızı ne taşırdı? ABD-Rus-
ya oradaymış demeyin. Oslo 
tutanaklarını ciddi şekilde ince-
leyin ne dediğimi anlayacaksı-
nız. Sığınmacıları da uzlaşarak 
insani bir yolla göndereceğiz.

Oy verene değil,
oyları sayana bakın

GÜRSEL TEKİN:

CHP İstanbul Milletvekili Gürsel Tekin, gazetemize konuk olarak 
seçim gündemiyle ilgili çarpıcı açıklamalarda bulundu.

C.K: Bir yanda Cum-
hur İttifakı ve HÜDA 
Par varken Millet İttifa-
kı’nın HDP ile en ufak bir 
temasında terör etiketi 
yapıştıran iktidar hakkın-
da yorumunuz nedir?

Gürsel Tekin: Bu ikti-
dar teflon tava gibi. Hiçbir 
yapışmıyor, durmuyor. 
Bu da önemli bir beceri. 
HDP’nin kuruluş yılı 1991, 
Erdoğan’ın 94 seçimlerin-
de önünü açan HDP’dir ve 
Sayın Erdoğan’ın başda-
nışmanları HDP’liydi. 99, 
2004, 2009 tüm seçimler-
de HDP seçmeni AKP’yi 
iktidar etmiştir. O günlere 
kadar hiç terörle ilişkisi 
tartışılmadı ta ki 2018’e 
kadar. 2018’de HDP Sayın 
Erdoğan’a destek olma-
yacağını ve 2019 yerel se-
çimlerinde HDP’nin açıkça 
Demirtaş’ın da talimatıyla 
CHP’yi desteklemeye başla-
masının ardından film 
koptu ve iktidar medyası 
operasyonlarına başladı. 

Biz de orantı da kal-
madı. Eskiden iktidarlar 
devlet imkanlarını kullan-
dığında itiraz eden bir YSK 
vardı. 2019 yerel seçimle-
rini hatırlayın her yerde 
billboardlar. Şöyle yazı-
yordu; “Binali Yıldırım’a 
mı oy vereceksiniz Sisi’ye 
mi?, “Oyunuzu Binali 
Yıldırım’a mı Kandil’e mi 
vereceksiniz?” Vatandaş 
gitti Ekrem İmamoğlu’na 
oy verdi. Sizin kirli kam-
panyanız milletin kararını 
değiştirmiyor. 

“BU İKTİDAR
TEFLON 

TAVA GİBİDİR”

C.K: Seçim sonucu tah-
mini istiyorum.

Gürsel Tekin: Geçmiş se-
çimlerden örnek vereceğim. 
84 seçimlerinde Sunalp aşı-
lamaz denildi Turgut Özal 
ezici çoğunlukla seçildi. 
Sonrasında biz SHP olarak 
büyükşehirlerde bile aday 
çıkartmakta zorlandığımız 
bir zamanda yine o dönem-
lerde araştırma şirketleri 
çok az bir oy oranı göste-
riyordu. 89’daki seçimde 
sandıklar açıldı Türkiye’de 
52 ilde SHP belediyeleri ka-
zandı. Milletimiz öyle tokat 
vuruyor ki. Millet önce kimi 
göndereceğine karar veriyor. 
Kime göndereceğine karar 
verdi. Sayın Erdoğan ve bu 
iktidarı gönderecek. Millet 
gereğini yapacak ama biz 
siyasi partilerin halkın 
oylarına sahip çıkması 
gerekiyor. 

“MİLLET 
ERDOĞAN’I 
GÖNDERMEYE 

KARAR VERDİ”

C.K: Sığınmacılar konusunda ne 
söyleyeceksiniz?

Gürsel Tekin: İlk etkinliğimizi Ada-
na’da yaptık. 2011 yılından itibaren 
düzenli olarak Türkiye ve özellikle İstan-
bul’da yakından takip ediyorum. Bakın 
bu İstanbul sığınmacı haritası. Özellikle 
Esenyurt ve Fatih Birleşmiş Milletler’e 

dönmüş durumda. 34 farklı ülkeden 
insan var. 

En büyük sorun şu; Kanayan coğ-
rafyadan güle oynaya gelmediler. 21 yıl 
sadece silah kullanmış başka hiçbir şey 
yapmamış insanlar var ve onlar şu an 
burada yaşıyor. Şimdi bu insanların yaşa-
tacağı sıkıntıyı bir düşünelim.

Ayrıca uyuşturucu İstanbul’da her 
yeri sarmış durumda. Ben milletveki-
liyim. Milletvekili kamuya dair tüm 
verilere ulaşabilmeli. Veri istiyorum, 
eskiden TÜİK verilerine ulaşabiliyorduk 
şimdi TÜİK de kapattı. Bu sığınmacı ve 
uyuşturucu konusu Türkiye’nin en büyük 
güvenlik sorunlarıdır. 

“ESENYURT VE FATİH BİRLEŞMİŞ MİLLETLER OLDU”

C.K: ”HDP’ye Bakanlık verebiliriz” diye bir laf ettiniz mi?
Gürsel Tekin: Ben verilebilir demedim. Ortada Anayasa var. Bu anayasaya göre TBMM’de 

birinci AK Parti, ikinci CHP ve üçüncüsü de HDP. Bu üç parti devleti yönetiyor. Altlarında 
kırmızı plaka var ve komisyonlarda da görev alıyorlar. Bu anayasa değişmediği sürece bu 
üç parti de yönetmeye hak kazanır. Ayrıca ben bakanlık dağıtan bir mevkide değilim. Bir 
hukuksal konuyu anlatmanın bile Türkiye’de nasıl sorun çıkardığını görüyoruz. 

“ÜÇ PARTİ DEVLETİ YÖNETİYOR”

C.K: Seçim için açıklanan 
paketler iktidar değişimi sonrası 
devam eder mi?

Gürsel Tekin: Depremden önce 
kira meselesini gündeme getirmiş-
tik. 2021’de Türkiye’nin en büyük 
sorundan birisi kira olacak demiş-
tik.  İstanbul’da eskiden başınıza 
kiralık satılık ilanları düşerdi. Şimdi 
ne oldu da yok. Üstelik 1 milyon 
kişi göç etti ve tersine göç de de-
vam ediyorken. Çünkü 1.5 milyon 
yapı stoğumuza bankalar el koydu. 
Birincisi vatandaş zamanında gidip 
krediyle almış ama ödeyemediği 
için el konuldu. İkicisi ise 500 bin 
yabancıya ev sattık. Sosyal devletin 
temel görevi önce kendi vatandaşı-
na barınma sağlayacak. Üçüncü de 
TOKİ ve Emlak Konut ne yapıyorlar 
görüyor musunuz? Dikey yapılaşma, 
rezidanslar… Sizin göreviniz bu mu?

Hesapladık 85 metrekare sosyal 
konutun devlete maliyeti 750 bin 
lira. Her vatandaşımızın barınma 
sorununu çözebilir. Ama ne yazık ki 
devletin barınma sorunu var. Dev-
letin kurumlarının kendilerinin ba-
rınma sorunu var bırakın vatandaşı. 
Belediyelerin çoğu kiralık yer arıyor. 
İktidarımızın çözeceği çok sorun var. 
En temel sorun da barınma. 

“DEVLETİN
KENDİSİNİN 

BARINMA 
SORUNU VAR”

“BAŞVURU
SIRASINA 
GİRİLMESİ 

ŞIK OLMADI”
C.K: İktidar değişirse sizi Bakan 

olarak görecek miyiz?
Gürsel Tekin: Dünyada yüz yılı 

doldurmuş 3 partiden biriyiz. CHP, 
gelenekleri olan bir partidir. CHP’nin 
kurmay heyeti başvuru kuyruğuna 
girmişse bu çok üzücü bir tablodur. 
Bizim geleneğimizde böyle bir şey 
yok. CHP Genel Merkez yöneticilerin-
den hiçbirinin başvuru yapmaması 
gerekiyordu. Sayın genel başkanımız 
kime ihtiyaç duyuyorsa onun başvu-
rularını alabilirdi. Bu üzücü oldu. 
Ben milletvekili başvurusu yapma-
dım. Başvuru yapsaydım sokakta 
bana “kardeşim önce siz inanmıyor-
sunuz” derlerdi. 

Benim hiçbir beklentim yok. 
Sayın Baykal da sayın genel başkanı-
mız dahil bana ne görev verilirse onu 
yaparım. Ben CHP’yi yakıt bitince 
ikmal yapılacak bir yer olarak gör-
müyorum. CHP’de doğdum, CHP’de 
ölmek isterim. 

Türkiye’nin üç temel sorunu var. 
Yoksulluk ve sefaleti artık herkes 
biliyor bunun hakkında konuşmaya 
gerek yok ama iki sorun var ki; biri 
uyuşturucu. Ciddi bir beka mesele-
sidir. İkincisi de çok ciddi sığınma-
cılardır. Bu da çok ciddi bir güvenlik 
sorunudur. Emniyetin çabasını 
görüyorum ancak bu sadece emni-
yet tedbirleriyle alınacak bir önlem 
değildir. 

Son bir cümleyle bitireyim; 
Muhalefetin milletvekili olacağıma, 
iktidarın sıradan bir üyesi olmayı 
tercih ederim. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ
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Gündem maddelerinin karara 
bağlandığı ve komisyon seçim-
lerinin yapıldığı ilk oturumun 
ardından 7 Nisan Cuma günü 
gerçekleşecek ikinci toplantıda 
Büyükçekmece Belediye Başka-
nı’nın 01 Ocak 2022 – 31 Aralık 
2022) dönemine ilişkin faaliyet 
raporu görüşülerek oylanacak.
AKGÜN: ANKARA’YI BEKLERSENİZ 
DAHA ÇOK BEKLERSİNİZ

Konuya ilişkin olarak meclisi 
bilgilendiren Başkan Akgün, ya-
şanan son 6 Şubat depremlerinin 
ardından teknik ekibiyle birlikte 
bölgedeki yaptıkları gözlemlerin 
ışığında böyle bir karar alındığını 
kaydederek şunları söyledi: “Tek-
nik heyetimizle beraber deprem 
bölgesinde yoğun çalışma yaptık. 
Gözlemleme, yerinde görme bu 
bina niye takla atmış, niye yan 
yatmış, neden asma katlı bina-
ların tamamına yakını yıkılmış? 
İmar Müdürlüğü başkanlığında 
bütün ekibi deprem bölgesine 
gönderdik. Gözlemleme, izleme 
yaptılar. Teknik olarak değe-
rIendirdiler. Burada üniversite 
hocalarıyla çalıştılar. Hepimizin 
kendine ders çıkarması lazım. 
Ankara’yı beklerseniz daha çok 
beklersiniz. Bu ders yerel yöne-
timler için önem arz etmektedir. 
Şu anda devletin denetimindeki 
Ankara‘nın denetimde süregelen 
inşaat faaliyetlerinin kontrolü 
yapılmakta olan yeni inşaatın 
kontrolünde bakanlığın yetki 
vermiş olduğu teknik bürolar 
tarafından denetlenmesinin 
yeterli olmadığını çok net şekilde 
ortaya koymuştur. Sebebi eskiden 

yapılmış binalar yıkılmış olsaydı 
bir şey söylemezdik ama daha 
perdeleri takılmamış özellikle 
Hatay’ın tamamında, İslahiye ve 
Nurdağı’nda 7, 8, 9 katlı binalar 
neden bu hale geldi? Bunların 
da denetimini bu teknik büro-
lar yapmış. Dolayısıyla bir arıza 
var. Ayakta zor duruyorlar daha 
yeni. Denetimlerin kağıt üstün-
de olmasından ötürü bu binalar 
çöktü. Denetimi yapılsaydı beton 
ve demir denetimleri yapılsaydı o 
binalar çökmezdi. Buradan ders 
çıkarmazsak nereden çıkartaca-
ğız? Biz sizin önünüze ek gündem 
maddesi olarak beton ve zemin 
laboratuvarı kurmak istiyoruz 
ama esas tam yetkili olarak karotu 
alıp vatandaş gidip para verme-
sin. Bu bina yıkılır mı depremde. 
O zaman bu binanın karotunu biz 
alalım tam yetkiyi bize verin. Biz 
bunu ücretsiz yapalım. Devletin 

yapması gereken hizmettir. Verdi-
ğin vergilerle eğitimin, sağlığını, 
yolunu yapacaksa devlet bina yı-
kılır mı noktasında senin güven-
liğini sağlamak üzere bu hizmeti 
belediyeler yapmalıdır. Seçimler-
den sonra Türkiye Belediyeler Bir-
liği olarak birinci işimiz olacak. 
Yeni oluşacak kabinede kim Çevre 
ve Şehircilik Bakanı olacaksa, 
kim bu işte yetkili olacaksa yetki 
için kapısında direneceğiz. 1391 
belediyeyi siz bu konuda devre dışı 
bırakamazsınız. Vatandaşımızın 
bundan sonraki depremde ölümü-
nü azaltmak için her türlü tedbiri 
almak zorundayız millet ve devlet 
olarak.’’

Belediye Meclis Üyesi Tuncay 
Tuna, kurulacak tesise ilişkin ola-
rak hazırlanan raporu hakkında 
belediye meclisini bilgilendirdi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Akgün: 6 Şubat depremlerini 
unutmamamız gerekir
Büyükçekmece Belediye Meclisi Nisan ayı birinci toplantısı Belediye 

Başkanı Dr. Hasan Akgün Başkanlığı’nda gerçekleştirdi.

BELEDİYEDEN BETON VE 
ZEMİN LABORATUVARI

Büyükçekmece Belediye 
Meclisi’nin Nisan ayı birinci 
oturumunda söz alan siyasi 
parti grup başkanvekilleri 
önemli gün ve haftalara 
yönelik olarak mesajlarını 
dile getirdi. Konuşmaların 
ardından gündem madde-
leri görüşüldü. Gündeme ek 
madde olarak getirilen Bü-

yükçekmece ilçe sınırlarında 
yapılacak yapıların beton, 
donatı, yapı malzeme kalite 
ve zemin özellik deneylerinin 
ilgili standartlara yapıla-
rak, kontrollü ve izlenebilir 
beton üretiminin sağlanması 
amacıyla Büyükçekmece 
Belediyesi bünyesinde “Beton 
ve Zemin Laboratuvarı” 

kurulması ve “Beton Ze-
min Laboratuvarı İç Hizmet 
Yönergesinin” hazırlanması 
hususu görüşülerek karara 
bağlandı. Milletvekili aday 
adayı olmak için meclis üye-
liğinden istifa eden Habibe 
Çiftçioğlu Başer’in yerine Ak 
Parti yedek listesinden Yunus 
Mercanlı göreve geldi.

Maltepe’nin yeni komis-
yonları hizmete hazır

Maltepe Belediye Mec-
lisi’nin Nisan Ayı Meclis 
Toplantısı’nda Meclis İkinci 
Başkan Vekili, encümen üye-
likleri ve ihtisas komisyon-
ları üyelikleri için 
seçim yapıldı. 

Maltepe Be-
lediye Başkanı ve 
Meclis Başkanı Ali 
Kılıç’ın yönettiği 
toplantı Prof. Dr. 
Türkan Saylan 
Kültür Merkezi’nde 
düzenlenen seçim-
de Kılıç da önemli 
açıklamalarda 
bulundu.

Kılıç toplan-
tının açılışında 
yaptığı konuşmasında Mal-
tepe’de görevi devraldıkları 
2014 yılında söz verdikleri 
projeleri bugün hayata geçir-
menin onurunu ve gururu-
nu yaşadıklarını belirterek 
“Maltepe’nin temel sorunları 
alt geçit, kentsel dönüşüm 
ve ulaşım sorunuydu. 40 
yıldır kangren haline gelmiş 
kentsel dönüşüm projemizi 
geçen dönem tüm meclis 
üyesi arkadaşlarımızla, bütün 
siyasi partilerinde desteğiyle 
rahmetli Kadir Topbaş’ın 
yönlendirmesiyle Başıbüyük, 
Gülensu, Gülsuyu mahalle-
sinde oy birliğiyle geçirmiş-
tik. Bu meclisimiz için bir 
gurur vesilesiydi.” dedi.
MEYDAN, HAZİRAN’DA 
TAMAM!

Maltepe meydan pro-
jesinin haziran ayı ortala-
rında tamamlanacağının 
bilgisini veren Kılıç  “Tüneli 
19 Mayıs’ta açmayı planlı-
yorduk. Buradaki makine ve 
araçlarımızı deprem sonrası 
deprem bölgesine intikal 
ettirmek zorunda kaldık. 
Bu nedenle kazı çalışmaları 
biraz yavaş seyretti. Alt geçidi 
açıp Maltepe’ye yakışır güzel 
bir medyana kavuşturma 
projemizi tamamlayacağız. 
Maltepe insanı ağırlıklı 
olarak alışverişe Kadıköy’e 
gider. Alışveriş merkezlerimiz 
Maltepe’nin Kartal bölgesin-
de kalıyordu. Buraya hafif 
raylı bir tramvay projesini 
hazırlamıştım. Projeyi Ekrem 
İmamoğlu’na sunmuştum. 
Bostancı’dan Cevizli Mahalle-
si’ne kadar olan bölümünde 
vatandaşların tek araçla se-
yahat etmesini sağlayacağız. 
Böylece minibüs ve otobüsleri 
minibüs yolundan kaldırıp 
bu tıkanıklığı gidermek için 

planlama yaptık. Büyükşe-
hir’den arkadaşlarımız geldi. 
Kadıköy meydanına kadar 
uzatılan bir proje oldu. Bu da 
bizim için bir gurur vesilesi. 
İnşallah en kısa zamanda 
teknik altyapısı, planlaması 

tamamlanır. 
Gerçekten Malte-
pe’ye vizyon kata-
cak bir hafif raylı 
projeyi hayata 
geçireceğiz. Sayın 
Cumhurbaşka-
nı’nın da imza-
ladığı M’EXPO 
projesini de bu 
hatta uzatıp katkı 
sunmuş olacağız. 
“ diye konuştu. 

Toplantıda 
Meclis İkinci Baş-

kan Vekili Besim Ünsaldı’nın 
14 Mayıs’ta gerçekleştirilecek 
seçimler öncesinde milletve-
killiği aday adaylığına başvu-
rarak görevinden istifa etmesi 
üzerine  yerine geçecek isim 
belirlendi. Meclis 2. Başkan 
Vekilliği görevine Savaş Eroğ-
lu seçildi. Encümen üyelikleri 
seçimi için yapılan gizli oyla-
mada encümen üyeliklerine 
Gönül Dinler, Ecvet Eşlegül ve 
Cem Kahraman seçildi. 

Toplantıda açık oylama ile 
yapılan ihtisas komisyonları şu 
isimlerden oluştu: 

Plan ve Bütçe Komisyonu:  
Canan Sezgin, Nilgün Dinçöz, 
Nazmi Korkmaz

İmar Komisyonu:  Tuncay 
Akın, Erol Tepebaşı, Resul 
Gürsoy 

Hukuk Komisyonu: Dur-
muş Türk, Yıldız Doğan, Meh-
met Can Erdoğdu

Tarife Komisyonu: Ecvet 
Eşlegül, Cem Kahraman, Ufuk 
Yıldız

Kesin Hesap ve Tetkik 
Komisyonu: Yahya Han, Canan 
Sezgin,  Seda Alkan

Sağlık ve Çevre Komisyonu: 
Zeynep Babacan, Ayhan Akka-
ya, Celal Bayar 

Toplu Konut ve Gecekondu 
Komisyonu: Celal Akgül, Tun-
cay Akın Orhan, Nevzat Eren 

Eğitim, Kültür ve Sanat Ko-
misyonu: Ercan Konak, Tuncay 
Akın Orhan, Yakup Yıldız 

Ulaşım Koordinasyon 
Komisyonu: Kemal Hasgül, 
Murat Zeynel Ceylan, Mehmet 
Can Aslan 

Engelliler Komisyonu: Er-
kan Dinçel, Mehmet Demiröz, 
Rahmi Çakır

Deprem ve Doğal Afetler 
Komisyonu: Erhan Kocaoğ-
lu, Kazım Demirtaş, Serdar 
Denizmen

Toplumsal Cinsiyet Eşitliği 
Komisyonu: Zeynep Baba-
can, Canan Döner, Sevinç Gül 
Akdere

Gündem maddelerinin 
görüşülmek üzere ilgili komis-
yonlara havale edilmesinin 
ardından toplantı sona erdi. 
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Çatalca Belediye Meclisi Nisan 
Ayı 2023 Yılı Toplantısının 1. 
Birleşimi 3 Nisan 2023 Pazartesi 
günü saat 11.00’da Başkan Mesut 
Üner Başkanlığında Çatalca Bele-
diyesi Meclis Salonunda gerçek-
leştirdi.

Çatalca Belediye Başkanı Me-
sut Üner belediye tarihinde ikinci 
olarak bütçe artısı vermenin 
gururunu yaşadıklarını belirtti. 
Çatalca Belediye bütçesi bu yıl 15 
milyon artı verdi.

Başkan Mesut Üner’in meclis 
toplantısını başlatmasının ardın-
dan, meclis grup başkanları özel 
gün ve haftalarla ilgili konuşma-
larını yaptı.

Meclis Grup Başkanlarının 
özel gün ve haftalarla ilgili konuş-

maları sonrası Belediye Başkanı 
Mesut Üner gündem maddeleri-
nin görüşülmesini başlattı. 
ÜNER: BELEDİYE TARİHİNDE
 2. KEZ BÜTÇEMİZ ARTI VERDİ

13.  gündem “Denetim Ko-
misyonu Raporu ile ilgili Mec-
lise bilgi verilmesi” maddesine 
istinaden Denetim Komisyon 
Raporu okundu.Belediye Başkanı 
Mesut Üner Denetim Komisyon 
Raporunun okunması ardın-
dan yaptığı konuşmada Çatalca 
tarihinde bütçede ikinci defa artı 
vermenin gurur ve mutluluğunu 
yaşadığını belirtti. Başkan Mesut 
Üner konuşmasında, “Öncelik-
le Denetim Komisyonumuzda 
çalışan tüm komisyon üyelerimi-

ze teşekkürlerimi sunuyorum. 
Çatalca Belediyesi olarak bir 
gururu daha hep birlikte yaşıyo-
ruz. Belediye tarihinde bütçemiz 
ikinci olarak artı verdi. 8 milyon 
547 bin 419 TL bütçe fazlası ile 
2020 yılını tamamlamıştık. Bu 
yıl 15 milyon artı verdik. Bu iki 
tarihi olay da bizim dönemimizde 
gerçekleşti. Yaptığımız işlerimiz, 
yatırımlarımız ortada ve şeffaf. 
Tasarruf ederek, gelirlerimizi 
doğru kullanarak ilçemize hizmet 
etmeye devam edeceğiz. Başkan 
Yardımcılarımıza, Müdürleri-
mize, Meclis Üyelerimize ve tüm 
mesai arkadaşlarımıza teşekkür 
ediyorum. Çatalca’mıza hayırlı 
olsun” ifadelerine yer verdi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca’nın 
tarihinde 
ikinci kez 
bütçe artı 

verdi

Silivri Belediyesi 2023 yılı 
nisan ayı meclis toplantısında 
yapılan oylamalar neticesinde 
Encümen Üyeleri ve Komis-
yon Üyeleri belirlendi.

Silivri Belediyesi yeni dö-
nem komisyonlarıyla hizmet-
lerine devam edecek. Silivri 
Belediye Meclisinin 2023 yılı 
nisan ayı meclis toplantısı 
1. birleşiminin 1. oturumu, 
meclis üyelerinin katılımıyla 
belediye meclis salonunda 
gerçekleştirildi. Meclis gün-
deminin ilk 8 maddesinde yer 
alan Encümen Üyesi seçimi, 
Plan ve Bütçe Komisyonu se-
çimi, İmar Komisyonu seçimi, 
Çevre Sağlık İklim Değişik-
liği ve Sıfır Atık Komisyonu 
seçimi, İsim Tespit Komisyonu 
seçimi, Hukuk Komisyonu 
seçimi, Tarım ve Hayvancılık 
Komisyonu seçimi, Kentsel 
Dönüşüm ve Afete Hazırlık 
Komisyonu seçimi yapıldı.

GÖREV SÜRELERİ 
1 YIL OLACAK

Meclis gündeminin birinci 
maddesinde yer alan ve 1 yıl 
süreyle görev yapacak olan 3 
Encümen Üyesi seçimi, gizli 
oylama usulü ile gerçekleş-
tirildi. Yapılan oylama sonucu 
MHP Belediye Meclis Üyesi 
Sultan Aşkın, AK Parti Bele-

diye Meclis Üyesi 
Mustafa Çola-
koğlu ve AK Parti 
Belediye Meclis 
Üyesi Yasin Gören 
encümen üyesi 
seçildi.

AÇIK OYLAMA 
İLE BELİRLENDİ

Yeni komisyon 
üyeleri meclis 
üyelerinin katılı-
mıyla yapılan açık oylamalar 
ile belirlendi. Buna göre Plan 
ve Bütçe Komisyonuna; Er-
doğan Gökalp Kalaycı (MHP), 
Abdullah Salim Çavdar (AK 
Parti), Orhan Çalışkan (AK 
Parti), Mehmet Yönet (CHP) 
ve Abdulcebbar Doğan (CHP) 
seçildi. İmar Komisyonuna; 
Şenoğlu Türkyılmaz (MHP), 
Celalettin Yazıcı (AK Parti), 
Sefer Ölçer (AK Parti), Süheyl 

Kırkıcı (CHP) ve Lütfü Vardar 
(CHP) seçilirken, Çevre Sağlık 
İklim Değişikliği ve Sıfır Atık 
Komisyonuna; Ümit Seçkin 
(MHP), Ülkenur Büke (AK 
Parti), Ömer Tekin (AK Parti), 
Ömer Ercan (CHP) ve Dündar 
Konuk (CHP) seçildi. İsim 
Tespit Komisyonuna; Gökalp 
Kalaycı (MHP), Filiz Güler (AK 
Parti), Mustafa Çolakoğlu (AK 
Parti), Bora Balcıoğlu (CHP) 
ve Elif Yılmazer (CHP), Hukuk 

Komisyonuna ise; Sultan Aş-
kın (MHP), Hacer Yıldırım (AK 
Parti), Şükriye Akkaya Kara-
kuş (AK Parti), Gökhan Yonat 
(CHP) ve Fevzi Aslan (CHP) 
seçildi. Tarım ve Hayvancılık 
Komisyonuna; Şenoğlu Türk-
yılmaz (MHP), Sefer Ölçer 
(AK Parti), Orhan Çalışkan 

(AK Parti), 
Ersin Taşkın 
(CHP), Melih 
Yıldız (CHP) 
seçildi. 
Kentsel 
Dönüşüm 
ve Afete 
Hazırlık 
Komisyonu-
na; Gökhan 
Dirik (MHP), 
Celalettin 
Yazıcı (AK 
Parti), Ömer 
Tekin (AK 

Parti) Bilal Ermiş (CHP) ve 
Abdulcebbar Doğan (CHP) 
seçildi.

Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz, yeni dönemde 
komisyonlarda görev alan 
meclis üyelerini tebrik ederek 
başarılar diledi. Geçmiş 
dönemde görev alan meclis 
üyelerine ise emekleri ve ça-
lışmaları nedeniyle teşekkür 
etti. KENT YAŞAM

Silivri’nin yeni dönem komisyonları belli oldu
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Üsküdar 
Üniversitesi NPİS-
TANBUL Hastanesi 
Uzman Klinik 
Psikolog Özgenur 
Taşkın, mevsimsel 
depresyon ve tedavi-
sine ilişkin değer-
lendirmede bulundu.

Mevsimsel 
depresyonun bir tür 

duygulanım bozukluğu 
olduğunu belirten Uz-

man Klinik Psikolog Öz-
genur Taşkın, “Genellikle 
zaman olarak sonbaharda 
başlar ve kışın da devam 
edebilir. Klinikte tanısal 
olarak ayrı bir spektrum-
da değildir, depresyon 
tanısı içerisinde yar alır. 
Ayırıcı semptomları var-
dır.” dedi.
MEVSİMSEL DEPRESYONA 
DAHA SIK RASTLANIYOR

Mevsimsel depres-

yonun tanı özelliklerine 
bakıldığında depresyonun 
başlama süreci ile yılın 
belirli zamanı arasında 
oluşan düzenli bir baş-
langıç zamanı olduğunu 
belirten Uzman Klinik 
Psikolog Özgenur Taşkın, 
“Mesela depresyon mev-
sim geçişlerinde ortaya 
çıkmaktadır. Fakat bu 
durumların içine ilişki 
sorunları, geçim sorun-
ları gibi dış stresörler ka-
tılmamalıdır. Yılın belirli 
zamanlarında başlayan 

bu depresyonlarda yine 
aynı şekilde yılın belirli 
zamanlarında düzelme 
olmaktadır. Mevsimsel 
depresyonlara mevsimsel 
olmayan depresyonlara 
göre daha sık rastlanır 
ve kişinin bu durumdan 
muzdarip olması oldukça 
sık olmaktadır. Hemen 
hemen her mevsim 
geçişinde kişi bu durumu 
yaşayabilmektedir.” diye 
konuştu. 
UYKU VE İŞTAH 
BOZULUYOR

Mevsimsel depresyon 
ile depresyon arasında 
bazı farklılıklar görülebil-
diğini kaydeden Uzman 
Klinik Psikolog Özgenur 
Taşkın, “Depresyonda ke-
yif alamama, bezmişlik, 
uykuda bozulma, iştahta 
bozulma, mutsuzluk, 
enerjisizlik, değersizlik 
hissi, suçlu hissetme, 
zihni toplamakta zorluk, 
odaklanamama, ölüm 
düşünceleri görülebilir. 
Ancak mevsimsel depres-
yonda ön planda bozulan 
durumlar uyku ve iştah-
tır.” dedi. Taşkın, “Dep-
resyonda uykuda azal-

ma, kilo kaybı daha sık 
olurken aksine mevsimsel 
olan depresyonda fazla 
uyuma, aşırı yeme ve kilo 
alma görülebilir. Elbette 
bunun yanında düzensiz 
duygulanımlar da görüle-
bilir.”diye konuştu.
TEDAVİ İHMAL 
EDİLMEMELİDİR

Mevsimsel depresyo-
nun tedavisine de değinen 
Uzman Klinik Psikolog 
Özgenur Taşkın, sözlerini 
şöyle tamamladı:

“Mevsimsel depresyo-
nu olduğunu düşünen bir 
kişi mutlaka depresyon 
ilerlemeden önce tedavi-
ye başvurmalıdır. Halk 
dilinde çokça söylenen 
‘Depresyon herkeste var’ 
söylemine kulak asmama-
lıdır. Depresyon kişinin 
hayat kalitesini ciddi 
düzeyde düşürmektedir. 
Kişinin hayat kalite-
si düşmesi ile beraber 
işlevselliği de düşmek-
tedir. Tedaviye başvurul-
duğunda kişi mevsimsel 
depresyon tanısını alıyor 
ise hekim gerekli ise ilaç 
ve terapi eğer gerekli değil 
ise sadece terapiye yönlen-
direcektir. Terapide ise ki-
şinin ihtiyaçları ve yaşam 
evreleri gözden geçirilerek 
kişiye özel planlama yapı-
lacaktır. Depresyonda olan 
bir kişiye ‘bunu kendin 
yapıyorsun , kalk yürüyüş 
yap, kalk ev işi yap’ demek 
bacağı kırık birisinden 
maraton koşusuna çık-
masını istemek gibidir. 
Mutlaka tedaviye yönlen-
dirilmelidir.” 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Uyku düzeni ve 
iştah bozuluyor

Mevsim geçişlerine dikkat; 

Mevsimsel depresyon ile depresyon arasında bazı 
farklılıklar görülebildiğini kaydeden Uzman Klinik 
Psikolog Özgenur Taşkın, en önemli farkın uyku ve 
iştahta bozulma olduğuna dikkat çekiyor. 

Mevsim değişikliklerinin tüm hastalıklar açısından önem-
li bir tetikleyici olduğunu kaydeden Uzman Klinik Psikolog 
Özgenur Taşkın, “Genel anlamda tüm hastalıkların mevsimsel 
olarak etkilenebileceği görülmektedir. Hatta Hipokrat ‘Has-
talıkları doğuran esas sebep mevsimlerdeki değişimlerdir’ 
demiştir. Hipokrat’tan bu yana mevsimsel değişimler 
ve hastalıklar arasındaki bağ araştırılmaya devam 
etmektedir. Elbette sadece depresyon açısından değil 
tüm hastalıklar açısından mevsim değişiklikleri 
önemli bir tetikleyicidir. Fakat kışa doğru gün 
ışığı miktarı da azaldığı için ortaya çıkan ‘kış 
üzüntüsü’ dediğimiz durum mevsimsel 
depresyon ile karıştırılmamalıdır. 
Mevsimsel depresyonun kendine 
özgü belirleyici semptomları 
vardır.” diye konuştu.

MEVSİM GEÇİŞLERİ 
ÖNEMLİ BİR TETİKLEYİCİ

Üsküdar Üniversitesi Sosyoloji 
Bölümü Dr. Öğretim Üyesi Nihan 
Kalkandeler, çiftlerin hiçbir iletişim 
kurmadığı, sözel ya da duygusal hiç-
bir bağlantının olmadığı evliliklere 
ve sosyal etkisine ilişkin değerlendir-
mede bulundu. Ailenin yeni kuşak-
lara kültürel kimliğin ve değerlerin 
kazandırılması, toplumsal bilincin 
aktarılmasında birey ve toplum ara-
sında bir köprü görevi üstlendiğini 
belirten Dr. Nihan Kalkandeler, aile 
bireyleri için toplumsal bilincin ne 
ölçüde hayatın merkezinde yer aldığı-
nın önemli olduğunu söyledi.
 KALKANDELER: “SİHİRLİ 
KELİME ‘PAYLAŞIMDIR”

 Kişilerin gittikçe bireyselleş-
tiği yeni dünya düzeninde toplum 
üzerindeki yansımaların da dönüşü-
me uğradığını ifade eden Dr. Nihan 
Kalkandeler, “Bazı değerlerimizi kay-
bediyoruz. Hayatımızın değişim, ge-
lişim ve dönüşümlere gebe olduğunu 
biliyoruz. Bu değişimden aile düzeni 
ve çiftlerin ilişkileri de nasibini alıyor 
elbet. Evli çiftin arasındaki sevgi 
duygusunun da değişime uğraması 
kaçınılmaz bir durum haline geliyor. 
Arzu edilen değişim, çiftlerin sevgi 
dolu, olgun, birlikte büyüyen ve geli-
şen bir ilişki içerisinde olmalarıdır ve 
bu ancak karşılıklı çaba ile müm-
kündür. Eşlerin birlikte kurdukları 
yuvada aile bağları kuvvetlendikçe, 
beraberlik duyguları güven ve huzur 
ortamıyla desteklendikçe aralarında-
ki sevgi paylaşımı ve ilişkilerinin de-
ğeri de artmaktadır. Buradaki sihirli 
kelime ‘paylaşımdır’. Bu kelimenin 
sihrini korumak ise zor zanaat. Çün-
kü paylaşım demek ortaklık demektir 
oysa ki sonu bireyselliğe çıkan bir 
paradoksun içinde kaybolan ‘ben 
merkezli’ bireyler, paylaşım kelime-
sinin gerekliliklerinden uzaklaşmış 
durumdalar.” dedi.
“AİLE KALABİLME GAYRETİ 
ZARAR GÖRÜYOR”

 Günümüzde çiftler arasındaki 
etkileşimin de farklılığa uğradığını 
kaydeden Dr. Nihan Kalkandeler, 
“Bir zamanların etkileşim düzeninde 
kadın ve erkek paylaşım içinde birbir-
lerinin yerini, konumunu anlamlan-
dırırken örneğin benliğin sunumun-

da kadın ve erkek kendinden ziyade 
birbirini öne çıkarmayı seçerken; 
bugünün etkileşim düzeninde kadın 
ve erkek sadece kendi kimliklerini 
korumanın çabası içindeler. Başka bir 
ifadeyle ‘biz’ olma gayret ve girişimi 
gün geçtikçe tükenme eğiliminde di-
yebiliriz. Hal böyle olunca ‘sen’in ve  
‘ben'in birleşip 'biz'i oluşturamaması 
öne çıkıyor ve aile kalabilme gayreti 
de zarar görüyor. Yeni pratiklerimizde 
rol aldığımız sahnelerin adı ise ‘sessiz 
evlilik’ veya ‘boş kabuk evlilik’ olu-
yor.” dedi. Mikro çevremizde bireysel 
temellere dayalı böylesi sessiz evli-
likler olması ve örneklerinin git gide 
çoğalmasının artık makro bir sorun 
alanına doğru evrildiğini ifade eden 
Dr. Nihan Kalkandeler, “Bu evrim bir 
bulaşma edasıyla bir haneden diğer 
haneye sıçrıyor. ‘Biz’ olma ihtiyacını 
yitirmek, çocukların aile içinde yaş 
almak yerine ‘tek ebeveynli’ olarak 
yeni normallerine alışmaya başlama-
ları, ciddi sapma ve toplumsal ano-
mileri beraberinde getiriyor.” dedi.
BU TAVSİYELERE KULAK VERİLMELİ

Bu toplumsal sorunla mücade-
lede yapılabileceklere değinen Dr. 
Nihan Kalkandeler, sözlerini şöyle 
tamamladı:

“Eşlerin birbirlerine zaman 
ayırmaları, birbirleriyle iyi arka-
daş olabilmeleri, serbest zamanları 
beraber paylaşma konusunda istekli 
olmaları, aralarındaki bağlılığın 
korunması konusunda istekli ve 
gayretli olmaları önemli etkenlerdir. 
Her bireyin kendi biricikliğini, kendi 
öyküsünün ve bakış açısının olaca-
ğını düşünürsek, hayat arkadaşımız 
dahi olsa eşimizi kendi öyküsüyle 
kabul etmeye çalışmak, onu şekillen-
dirmemek, empati kurabilmek, keli-
me ve davranışlarımızda müteşekkir 
olduğumuzu hissettirmek, destek 
olabilmek önem arz ediyor. ‘biz’ ola-
bilmenin yolu sevgi, şefkat, takdir ve 
saygıdan geçiyor.  Çiftler birbirlerine 
nasıl saygı göstereceklerini öğrendiği 
ve birbirlerinin haklarını gözettikle-
ri, birbirlerini dinledikleri ve hayatın 
müşterekliğini unutmadıkları sürece 
sessiz evlilikleri normalleştirmeyece-
ğimize inanıyorum.” 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

aileye zarar veriyor  
Çiftlerin birbiriyle iletişim kurmadığı, eşlerin birbirlerine karşı 
güçlü bağlar hissetmediği, sıkılma hissi ve duygu yitiminin söz 
konusu olduğu, sadece dış ve iç baskılar nedeniyle sürdürülen 
“sessiz evliliklere” uzmanlardan uyarılar geliyor. Dr. Nihan 
Kalkandeler, sessiz evlilikleri büyük bir sorun haline geldiğine 
değinirken tavsiyelerde bulundu. 

Türkiye, 2023 Genel Seçimleri’nin 
havasına girmeye başladı. Liderler, yap-
tıkları konuşmalarla ve icraatlarla seçmen 
kitlelerini etkilemek için söylemlerini 
netleştiriyor. Cumhuriyet tarihinin en 
önemli seçimlerinden olarak görülen 14 
Mayıs seçimlerinde liderler başta olmak 
üzere tüm siyasetçilerin seçim stratejile-
rinin yanı sıra psikolojilerini de dengede 
tutmaları büyük önem taşıyor. Kalan sü-
reçte siyasilerin bu psikolojik baskı altında 
sergiledikleri tutum ve tavırlar seçmen 
tarafından dikkatle izleniyor. Olası kontrol 
dışı hareketler, özellikle kararsız seçmen 
tercihlerinde değişikliklere sebep olabilir. 
Seçime günler kala kritik bir hata yapma-
mak için siyasilerin uzman psikologlardan 
destek alması öneriliyor. 

Geniş kitlelere hitap eden liderlerin ve 
milletvekilliği adaylarının psikolojilerini 
doğru yöneterek bu süreci başarıyla atla-

tabileceğini belirten Psikolog Dr. Gizem 
Sürenkök, konuyla ilgili şunları söyledi: 
“Seçimlerden önceki bu süreçte birçok 
insanın yakından gözlemlediği siyasetçi-
lerin attıkları adımlar, kendilerini nasıl 
ifade ettikleri ve duygularını ne şekilde 
yönettikleri çok önemli bir hale geliyor. Bu 
noktada soğuk, mesafeli, gergin, öfkeli bir 
duruş zaten belirsizlikten dolayı gergin ve 
yıpranmış olan seçmen üzerinde olum-

suz bir etkiye sahip olacaktır. Kapsayıcı, 
kucaklayıcı, ayrıştırmayan bir dil; seç-
menlerle yakın ve ilgili bir temas, onların 
yaşadıkları sürece empati gösteren bir yak-
laşım, sorunların çözümüne odaklanan 
ve çözümü açık ve anlaşılır bir dille halka 
sunan ifadeler bence bu seçimde çok kri-
tik. Bu konular hakkında biraz daha özele 
inersek karşımıza üç ana başlık çıkıyor:
ÖFKE KONTROLÜ

Politikacıların özellikle de zor duygula-
rı doğru şekilde yönetebilmesi bu dönemde 
çok önemli. Seçime yaklaştığımız günlerde 
hem halktan hem habercilerden hem de 
rakiplerden gelebilecek sorular ve yorum-
lar, öfkeyi tetikleyen uyaranlar olabilir. Bu 
noktada, siyasetçilerin sakinliklerini koru-
yabilmeleri, karşılarındaki kişiye saygıyla 
yaklaşabilmeleri, rakiplerini küçümseme-
den, sorulan soruları ya da yapılan yorum-
ları yok saymadan ve ciddiye alarak cevap 
verebilmeleri büyük önem taşıyor. 
İKNA SÜRECİ

Bu aşamada hem duyguların hem de 
sayısal bilginin harmanlanarak kullanıl-
dığı bir yaklaşımın seçmeni daha kolay 
ikna edebileceğine inanıyorum. Empati, 
anlayış, şefkat, hassasiyet gibi duyguların 
problemlerin somut bir şekilde sayılarla 
ifade edildiği ve çözümlerin somut bir 
şekilde adımlarla gösterildiği konuşmalara 
entegre edildiği noktada seçmenin hem 
kalbine hem de aklına hitap edebilecek bir 
duruş sergilenebilir. Tutarlı, nazik ve açık 
bir şekilde, kelime kalabalığına sığın-
madan, sakin ve sevecen bir yaklaşımla 
özellikle de genç kesime çok daha fazla ula-
şılabileceğine inanıyorum.” 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

seçim psikolojisi 
Siyasilerin

nasıl 
olmalı

?
Seçimlerin psikolojik süreci siyasiler üzerinde bü-
yük baskı oluştururken seçime günler kala yapıla-
cak bir hata geri dönülmez sonuçlar doğurabilir.

SEÇMENLE YAKIN İLİŞKİ
Özellikle deprem sonrasında, 

halk olarak sorunlarımıza duyar-
lılıkla yaklaşan, hassasiyet göste-
ren, anlayan, temas kuran, çözüm 
sürecini takip eden, gerektiğinde 
hatalarını kabul edip özür dileyebi-
len, ayrıştırmayan siyasetçilere daha 
fazla ihtiyaç duyuyoruz. Bu açıdan 
bakıldığında; dayanışma, birlikte 
iyileşme, birlikte zor günleri atlatma 
kavramlarını gerçeğe çeviren yakla-
şımların daha fazla talep göreceğini 
düşünüyorum. 
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İmamoğlu’nun İstanbul’u, 
Kılıçdaroğlu’nun Türkiyesi olabilir

Eski Siyasetçi Mehmet Berke Merter, Kılıçdaroğlu’nun yöneteceği Türkiye hakkında İmamoğlu’nun İstanbul’da yaptığı icraatlarda ipuçları olduğunu yazdı.
Millet İttifakı’nın Adayı 

Cumhuriyet Halk Partili Ekrem 
İmamoğlu, İstanbul’da haya-
ta geçirdiği sosyal ve kültürel 
projeleriyle sosyal belediyecilik 
uygulamasının en güzel örnek-
lerini sergiledi ve sergilemeye 
devam ediyor. 14 Mayıs günü 
ülkemizin kaderini belirleyecek 
olan genel geçimler hepimiz 
için bir dönüm noktasıdır. Eğer 
hala Cumhurbaşkanı Adayı 
olarak Kılıçdaroğlu’nu mu 
seçmeli miyim? diyen seçmen-
lerimiz varsa ve Kılıçdaroğlu 
iktidarında nasıl bir Türkiye 
olacağımızı merak edenlerimiz 
varsa, İmamoğlu başkanlığında 
İstanbul Büyükşehir Belediye-
si’nin hayata geçirdiği proje-
lerine bakabilir. Çünkü bana 
göre İmamoğlu’nun İstanbul’u, 
Kılıçdaroğlu iktidarı Türkiye-
si’nin bir protipidir.

İstanbul, Türkiye'nin kalbi 
ve en büyük şehri olarak dünya 
çapında bilinir. Bu devasa 
şehrin yönetimi, başarılı bele-
diye uygulamaları ile geçmişte 
önemli başarılar elde etmiştir. 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu, bu başarı hikayelerini daha 
da ileriye taşıyan isimlerden 
biridir. İmamoğlu, İstanbul 
halkının yaşam kalitesini 
artırmak adına, etkili ve öncü 
projelerle şehrin yönetimi-
ne öncülük etmektedir. Bu 
makalede, İmamoğlu'nun İBB 
Başkanlığı dönemindeki bazı 
başarılı uygulamalarına ve pro-
jelere dikkat çekerek, başarılı 
bir belediyecilik anlayışının 
örneklerini sunacağız.

YEŞİL İSTANBUL PROJESİ
 İmamoğlu yönetiminin 

en dikkat çeken projelerinden 
biri olan Yeşil İstanbul Projesi, 
şehrin yeşil alanlarını artır-
mayı ve çevre bilincini güçlen-
dirmeyi amaçlamaktadır. Bu 
proje kapsamında, İstanbul 
genelinde yeni parklar ve yeşil 
alanlar oluşturulmuş, mevcut 
parkların bakımı ve gelişti-
rilmesi gerçekleştirilmiştir. 
Ayrıca, vatandaşların çevre 
bilincini artırmak adına eğitim 
ve farkındalık çalışmaları yapıl-
maktadır. Yeşil İstanbul Projesi 
sayesinde, şehrin hava kalitesi 
ve yaşam kalitesi artmış, İstan-
bullular daha yeşil ve sağlıklı 
bir yaşam sürdürme imkanına 
kavuşmuştur.

ULAŞIM PROJELERİ 
İstanbul'un en büyük 

sorunlarından biri olan trafik 
ve ulaşım konusunda İmamoğ-
lu yönetimi önemli adımlar 
atmıştır. Yeni metro hatları-
nın inşası, mevcut hatların 
geliştirilmesi ve entegrasyonu, 
toplu taşıma araçlarına yapılan 
yatırımlar ve bisiklet yollarının 
genişletilmesi, ulaşım soru-
nuna çözüm getiren projeler 
arasındadır. Bu sayede, İstan-
bul halkı daha hızlı, konforlu 
ve sürdürülebilir bir ulaşım 
imkanına kavuşmuştur.

SOSYAL YARDIM PROJELERİ
İmamoğlu'nun İBB Başkan-

lığı döneminde, sosyal yardım 
ve dayanışma projelerine de 
büyük önem verilmiştir. İhtiyaç 
sahibi vatandaşlara yönelik 
yapılan yardımların yanı sıra, 

eğitim , sağlık ve kültür alan-
larında da destekleyici projeler 
hayata geçirilmiştir. Özellikle 
dar gelirli ailelerin çocukları-
na burs imkanları sağlanarak 
eğitime erişimleri kolaylaştırıl-
mıştır. Ayrıca, yaşlı ve engelli 
vatandaşlar için düzenlenen 
sosyal hizmet programları ile 
bu kesimlerin yaşam kaliteleri 
yükseltilmiştir.

KÜLTÜR VE SANAT 
FAALİYETLERİ 

İstanbul, tarihi ve kültürel 
zenginliği ile ünlüdür ve İma-
moğlu yönetimi bu değerleri 
ön plana çıkarmak için önemli 
projelere imza atmıştır. Şehrin 
kültürel mirasını koruma ve ta-
nıtma çalışmalarının yanı sıra, 
sanatçılara ve sanatsal etkinlik-
lere destek sağlanmıştır. İstan-
bul'un dünya çapında tanınır-
lığını artıran bu projeler, şehre 
hem turistik hem de kültürel 
anlamda değer katmaktadır.

EĞİTİM VE TEKNOLOJİ 
YATIRIMLARI

 İmamoğlu yönetimi, 
İstanbul'un geleceğini şekillen-
direcek olan eğitim ve teknoloji 
alanlarına önemli yatırımlar 
yapmıştır. Okulların fiziki 
altyapılarının iyileştirilmesi, 
eğitim-öğretim kalitesinin ar-
tırılması ve öğrencilere yönelik 
sosyal etkinlikler düzenlenmiş-
tir. Aynı zamanda, teknoloji ve 
inovasyonu destekleyen projeler 
hayata geçirilerek, İstanbul'un 
geleceğe dönük bir vizyonla 
gelişmesi sağlanmaktadır.

İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi (İBB) Başkanı Ekrem İma-
moğlu yönetimi, şehrin kül-
türel yaşamına değer katmak 
adına çeşitli projeler hayata 
geçirmiştir. Özellikle kütüpha-
ne ve Müze Gazhane gibi kültür 
alanlarında yapılan yatırım-
lar, İstanbul'un entelektüel ve 
sosyal yaşamına büyük katkı 
sağlamaktadır. İşte İmamoğlu 
döneminde gerçekleştirilen 
bazı önemli kültür projeleri:

KÜTÜPHANELER
İBB, İstanbul genelindeki 

kütüphaneleri yeniden düzen-
leyerek daha modern ve çağdaş 
hizmetler sunmayı hedeflemiş-
tir. Mevcut kütüphanelerin fizi-
ki altyapılarının iyileştirilmesi 
ve yeni kütüphanelerin açılma-
sıyla şehirdeki kütüphane sa-
yısı artırılmıştır. Ayrıca, dijital 
kaynaklara erişimi kolaylaştı-
rarak, kullanıcıların daha geniş 
bir bilgi havuzuna ulaşmaları 
sağlanmıştır. İstanbul'un 
önemli semtlerinde açılan 
çocuk kütüphaneleri, gelecek 
nesillerin eğitimine katkıda bu-
lunan değerli mekanlar haline 
gelmiştir.

MÜZE GAZHANE
İstanbul'da tarih ve kültür 

meraklıları için önemli bir 
buluşma noktası olan Müze 

Gazhane İmamoğlu yönetimi 
tarafından restore edilerek 
şehre kazandırılmıştır. Müze 
Gazhane, tarih ve kültür konu-
larında yapılan konferans, sergi 
ve etkinliklerle şehrin kültü-
rel yaşamına önemli katkılar 
sunmaktadır. Ayrıca, Müze 
Gazhane bahçesinde düzenle-
nen açık hava sinema göste-
rimleri ve konserler, İstanbul 
halkının sosyal yaşamına renk 
katmaktadır.

TARİHİ VE KÜLTÜREL 
ALANLARIN RESTORASYONU

İmamoğlu yönetimi, İstan-
bul'un tarihi ve kültürel değer-
lerini korumak adına önemli 
çalışmalara imza atmıştır. Tari-
hi yapılar ve mekanlar titizlikle 
restore edilerek şehrin kültürel 
mirası gelecek nesillere aktarı-
lacak şekilde korunmaktadır. 
Bu restorasyon çalışmaları, 
İstanbul'un dünya çapında ta-
nınırlığını ve turistik değerini 
artıran önemli projelerdendir.
SANAT ETKİNLİKLERİ VE 
ATÖLYELER

İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi, sanatın ve kültürün şehir 
yaşamında daha etkin hale 
gelmesi için çeşitli etkinlikler 
ve atölye çalışmaları düzenle-
miştir. Resim, heykel, müzik, 
dans ve tiyatro gibi alanlarda 
düzenlenen bu etkinlikler, 
İstanbul halkının kültürel ve 
sanatsal gelişimine katkıda bu-
lunmaktadır. Ayrıca, amatör ve 
profesyonel sanatçılara yönelik 
düzenlenen atölye çalışmaları, 
yeteneklerini geliştirme ve de-
neyimlerini paylaşma imkanı 
sunmaktadır.

KÜLTÜR VE SANAT MERKEZLERİ 
İmamoğlu yönetimi, 

İstanbul genelinde kültür ve 
sanat merkezlerinin sayısını ve 
hizmet çeşitliliğini artırmaya 
önem vermiştir. Bu merkezler-
de, sergiler, konferanslar, film 
gösterimleri ve çeşitli sanatsal 
etkinlikler düzenlenerek İstan-
bul halkının kültürel yaşamına 
katkı sağlanmaktadır. Ayrıca, 
bu merkezlerde düzenlenen 
kurslar ve atölye çalışmaları sa-
yesinde vatandaşlar, sanatsal ve 
kültürel becerilerini geliştirme 
imkanı bulmaktadır.

EDEBİYAT ETKİNLİKLERİ
İstanbul'un edebiyat 

dünyasına katkıda bulunan 
önemli bir proje de İBB tara-
fından düzenlenen edebiyat 
etkinlikleri ve yarışmalardır. 
Bu etkinliklerde, şairler, ya-
zarlar ve edebiyatseverler bir 
araya gelerek deneyimlerini 
ve düşüncelerini paylaşmak-
tadır. Ayrıca, düzenlenen 

yarışmalarla genç yeteneklerin 
keşfedilmesi ve desteklenmesi 
amaçlanmaktadır.
ULUSLARARASI KÜLTÜR VE 
SANAT ETKİNLİKLERİ 

İstanbul, tarih boyunca 
farklı kültürlerin buluştuğu bir 
şehir olmuştur ve İmamoğlu 
yönetimi, bu özelliği destek-
leyen uluslararası kültür ve 
sanat etkinliklerine öncülük 
etmektedir. Dünya çapında 
üne sahip festivaller, sergiler 
ve konferanslar düzenlenerek 
İstanbul'un kültürel çeşitliliği 
ve zenginliği vurgulanmakta-
dır. Bu etkinlikler, İstanbul'un 
uluslararası alanda daha fazla 
tanınırlık kazanmasına ve kül-

türlerarası diyalogun gelişmesi-
ne katkı sağlamaktadır.

Sonuç olarak, İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi Başkanı Ek-
rem İmamoğlu'nun liderliğinde 
gerçekleştirilen kültür ve sanat 
projeleri, İstanbul'un entelek-
tüel ve sosyal yaşamını zen-
ginleştiren önemli adımlardır. 
Bu projeler sayesinde, İstanbul 
halkı, daha kaliteli ve renkli bir 

kültürel yaşama sahip olmak-
tadır. İmamoğlu'nun kültürel 
vizyonu ve uygulamaları, 
İstanbul'un tarihi ve kültürel 

değerlerinin korunarak gelecek 
nesillere aktarılmasında büyük 
rol oynamaktadır.
ARKEOLOJİK KAZILAR VE 
MÜZELER

İstanbul, tarih boyunca 
birçok medeniyete ev sahipliği 
yapmış olup, arkeolojik kazılar 
ve müzeler açısından büyük 
öneme sahiptir. İmamoğlu 
yönetimi, bu tarihi zenginliği 
koruma ve tanıtma amacıy-
la arkeolojik çalışmalara ve 
müzelerin geliştirilmesine 
destek vermektedir. Bu sayede, 
İstanbul'un geçmişi ve kültürel 
mirası daha iyi anlaşılmakta ve 
turistlerin ilgisini çekmektedir.

KENTSEL TASARIM VE 
MİMARLIK PROJELERİ 

İstanbul'un estetik de-
ğerlerini yükseltmek ve kent 
yaşamını iyileştirmek amacıy-
la, İmamoğlu yönetimi kentsel 
tasarım ve mimarlık projelerine 
öncülük etmektedir. Bu proje-
ler, tarihi ve kültürel değerlerle 
uyumlu kent mekanlarının 
oluşturulmasını hedeflemekte 
ve şehrin sosyal yaşamına katkı 
sağlamaktadır.

 Yerel ve Geleneksel Sanat-
ların Desteklenmesi İmamoğlu 
yönetimi, İstanbul'un yerel ve 

geleneksel sanatlarını destekle-
yerek şehrin kültürel kimliğini 
koruma ve yaşatma amacında-
dır. Bu kapsamda, geleneksel 
el sanatları, müzik ve dans gibi 
alanlarda düzenlenen etkin-
likler ve atölye çalışmalarıyla 

halkın bu değerlerle tanışması 
ve bu sanatların sürdürülmesi 
sağlanmaktadır.

Sonuç İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi Başkanı Ekrem 
İmamoğlu'nun liderliğinde 
gerçekleştirilen kültür ve sanat 
projeleri, İstanbul'un entelek-
tüel ve sosyal yaşamını zengin-
leştiren ve şehrin kültürel değer-
lerini koruyan önemli adımlardır. 
Bu projeler sayesinde, İstanbul 
halkı, daha kaliteli ve renkli bir 
kültürel yaşama sahip olmakta ve 
şehrin tarihi ve kültürel değerleri 
gelecek nesillere aktarılmaktadır. 
İmamoğlu'nun vizyonu ve uygu-
lamaları, İstanbul'un kültürel 
mirasının korunarak geliştirilme-
sine büyük katkı sağlamaktadır.

Kemal Kılıçdaroğlu'nun Mayıs 
14 seçimlerinde Türkiye'nin 
yeni Cumhurbaşkanı olması 
durumunda, İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi Başkanı Ekrem 
İmamoğlu'nun başarılı belediye 
politikalarının örnek alınarak 
Türkiye genelinde hükümet nez-
dinde uygulanması bekleniyor. 
Bu sayede, İstanbul'da uygula-
nan yeşil alan projeleri, kültür 
ve sanat faaliyetleri, eğitim ve 
teknoloji yatırımları gibi etkili 
politikalar, ülkenin dört bir ya-
nında hayata geçirilebilir.

Kılıçdaroğlu yönetiminin 
bu politikaları benimseyerek 

Türkiye'yi daha yaşanabilir, 
sürdürülebilir ve güçlü kılacak 
bir ülke haline getirmeyi hedef-
lemesi, halkın yaşam kalitesini 
ve ülkenin prestijini artıracaktır. 
Ayrıca, bu politikaların uygu-
lanmasıyla Türkiye, ekonomik 
ve sosyal kalkınma alanında 
büyük ilerlemeler kaydedebilir ve 
uluslararası arenada daha fazla 
saygınlık kazanabilir.

Bu vizyon, yerel yönetimlerin 
başarılı politikalarının ulusal 
düzeyde uygulanmasıyla Türki-
ye'nin potansiyelini en üst düzeye 
çıkarabileceğine inananlar için 
büyük umut vaat etmektedir. 
Kılıçdaroğlu'nun Cumhurbaşkanı 
olması durumunda, İmamoğ-
lu'nun belediye başkanlığı döne-
minde İstanbul'da gerçekleştirilen 
projelerin benzerlerinin Türkiye 
genelinde hayata geçirilmesi, ül-
kenin refah ve gelişimine önemli 
katkılar sağlayacaktır.
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Sosyal Belediyecilik anlayışıy-
la hareket eden Küçükçekmece 
Belediyesi ihtiyaç sahipleri için 
hayata geçirilen ‘Sosyal Market’ 
projesinin açılışını yaptı. Sosyal 
Market ile ihtiyaç sahiplerinin 
temel gıda ve hijyen ihtiyaçla-
rı karşılanacak. Fevzi Çakmak 
Mahallesi Kapalı Pazar yerinde 
açılan market Küçükçekmece'nin 
ilk 'Halk Marketi' oldu. İhtiyaç 
sahipleri, paranın geçmediği 
markette sınırlar ölçüsünde üc-
retsiz alışverişler yapacak.

QUDRA 2 programı ve Alman 
Uluslararası İşbirliği Kurumu 
desteğiyle hayata geçirilen Halk 
Market'in açılışına, Küçükçek-
mece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, mahalle muhtarları, mec-
lis üyeleri ve vatandaşlar katılım 
gösterdi.
ÇEBİ: KENTTE ADALET 
KENTTE EŞİTLİK SAĞLAMAYA 
ÇALIŞIYORUZ

Sosyal belediyecilik anlayışı-
nın bir gereği olduğunu anlatan 
Küçükçekmece Belediye Başka-
nı Kemal Çebi, "Kentte adalet, 
kentte eşitlik, bunu sağlamaya 
çalışıyoruz. Hiç kimsenin yatağa 
aç girmesini istemiyoruz. Biz 
elimizden geldiğince ve yerel 
yönetim olarak ne kadar katkı 
sunabiliriz diye bunun çalışma-
sı içerisindeydik. Önemli bir 
kısım zaten hibeyle gerçekleşiyor 

bunlar. Önemli olan bu işi plan-
layabilmekti. Biz birçok sosyal 
projemizin içerisine bunu da 
koymuş olduk. Seçim vaatlerimi-
zin içerisinde vardı zaten bunlar. 
Bir diğeri de bunu başka şekilde 
zaten dört yıldır yapıyorduk de 
şimdi bu bir farklı bir durum 
oldu. Aynı kişiler bizde kayıtlı 
olan bunların kayıtları var zaten 
bizde. Yani Küçükçekmece'de 
hangi mahallede kimin buna ih-
tiyacı var? Hangi ailenin ihtiyacı 
var diye kayıtlarımız da var. Bu 
sefer ne yapıyoruz? Onların bir 
kart veriyoruz. O karta puan yük-
lüyoruz. O geliyor buradan bizim 
tercihimizi değil, kendi tercih-
lerini alıyor. Veya aradaki fark 
bu. Sıradan normal bir markete 
gitmiş gibi orada para ödeyecek-
miş gibi geliyor kendi tercihini. 
Ne istiyorsa, neye ihtiyacı varsa 
bunu alıyor buradan. Geliyor bu 
kasada. Para ödemiyor. Sadece 
kartını veriyor. Ona yüklemiş 
olduğumuz puan oradan geri 
düşüyor. " dedi.
“HEDEFİMİZ 
KÜÇÜKÇEKMECELİLERİN MUTLU 
OLMASI”

‘Tarım da çok iyiyiz, biz ken-
dimize yeteriz’ diyerek Türki-
ye’nin samana ithalat eden ülke 
konumuna geldiğine değinen 
Çebi, bu durumu tersine çevir-
menin gerekliliğini savundu. 

‘Sosyal Market’ Küçükçekmecelilerin 

ihtiyaçlarına koşacak
Küçükçekmece Beledi-

yesi ihtiyaç sahiplerine 
gıda ve hijyen malze-

melerini alabileceği ilk 
sosyal marketin açılışını 

gerçekleştirdi. Açılışa 
Küçükçekmecelilerin 

ilgisi yoğun oldu.

Çebi, “Yeniden tarımla, hayvancılıkla 
övünebilen ve ihraç edebilen bir ülke 
konumuna gelmek zorunda oldu-
ğumuzu bir kez daha altını çizerek 
ifade ediyorum. Dün söylediğim gibi 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi; Trak-
yalı, Çatalcalı ve Silivrili çiftçilerimize 
ücretsiz tohum dağıttı. Onlar yeniden 
üretime ‘katılsınlar’ diye. İşsizlik, kent 
merkezlerinde yoğunlaşmaya neden 
oluyor. Kent merkezlerine yoğunlaşma 
olduğundan burada sosyal belediyecilik 
anlayışını ikiye katlamamız gerekiyor. 
Yeni marketler açmamız gerekiyor. Bu 
yüzdende sosyal yardımları arttırma-
mız gerekiyor. Küçükçekmecelilerin 
yüzü gülsün hedefiyle projeleri hayata 
geçiriyoruz. Bizim toplumumuzun 
özel bir durumu vardır, verdiği sözü 
tutmalıdır. Bir yıl içinde sözlerimizi 
yerine getirmiş olacağız.” İfadelerini 
kullandı.

DAR GELİRLİNİ 
YARDIM KAPISI OLACAK

Her türlü gıda ve hijyen malzemele-
rinin yer aldığı Halk Market'ten, ihtiyaç 
sahipleri, sosyal inceleme sonrası ken-
dilerine tanımlanan kredilerle alışveriş 
yapacak. İlk etapta marketten Fevzi Çak-
mak, Sultanmurat, Kemalpaşa, Gültepe 
ve Yeşilova Mahallesi'ndeki dar gelirli 
olduğu tespit edilen vatandaşlar faydala-
nacak. Halk Market'le birlikte dar gelirli 
vatandaşlara düzenli olarak verdiği gıda 
kolisi desteğini rafa kaldıran Küçükçek-
mece Belediyesi yapılan yardımları sosyal 
market üzerinden sağlayacak. İlçedeki, 
diğer mahallere ise yardım kolisi desteği 
sürecek. Küçükçekmece Belediyesi'nin 
geçtiğimiz yıllarda hayata geçirdiği ve 
dayanışmanın gücüyle her geçen gün 
büyüyen Gıda Bankası da çalışmalarını 
Halk Market üzerinden sürdürecek.

SÜLEYMAN ÇAY/KENT YAŞAM

Küçükçekmece Belediyesi Halk 
Market’ten sosyal hizmet uzmanları 
tarafından incelemeler yapıldıktan 
sonra ihtiyaç sahibi olduğu tespit 
edilen aileler yararlanabiliyor.  Burada 
alışveriş yapan vatandaşların maddi 
durumları sıklıkla incelemeye tabii 
tutularak, güncelleniyor.  İhtiyaç 
sahibi vatandaşlar başvurularını Kü-
çükçekmece Belediyesi Sosyal Yardım 
İşleri Müdürlüğü, 444 4 360 numaralı 
İletişim Merkezi, Çözüm Merkezi veya 
sosyal medya kanalları üzerinden ger-
çekleştirebilir. 

SOSYAL
MARKETE NASIL 
BAŞVURULUR?

KÜÇÜKÇEKMECE BELEDIYE BAŞKANI 
KEMAL ÇEBI
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